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افتتاح 8 پروژه عمرانى در شهر 
وحيديه با اعتبارى بالغ بر

 31 ميليارد تومان 

تبديل شدن تلاش فكرى 
پروژه قطار ريلى شهرى به 

تلاش عملياتى

محمودى، نماينده مردم شهريار،قدس و ملارد 
در مجلس شوراى اسلامى خواستار شد: 

با حضور استاندار تهران، همزمان با
 آغاز دهه كرامت انجام شد:

تقابـل اربابان زر و زور و تزويـر، با معاون 
جوان و جهادى شهردار شهريار

فرصت  طلبان 
هميشه

 برنده اند؟!!
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روزگار عجيب اصناف 
شهريار

انتخـاب مسئوليـن صالـح انتخـاب مسئوليـن صالـح 
تنها راهكار برون رفت از تنها راهكار برون رفت از 

مشكلات كشورمشكلات كشور
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دست خالى شهردارى فردوسيه در غنى سازى 
اوقات فراغت نوجوانان و جوانان
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غربت و مظلوميت 
شهداى گمنام شهر 

شهريار

صفحه4

افتتــاح پــروژه هايى كه 
ســاليان ســال مورد مطالبه 
و آرزوى مــردم بوده اســت 
صباشــهر را نسبت به گذشته 

متفاوت كرده است
فرماندار  طاهرى  مهندس 
در  شــهريار  شهرســتان 
شــوراى  جلســه  چهارمين 
ادارى شهرســتان شــهريار 
اختصاصى شــهر صباشــهر 
گفت: با تاميــن و اختصاص 
درصــد بالايــى از اعتبارات 
پــروژه ورودى تقاطــع غير 
همسطح صباشــهر، عمليات 
اجرايى اين پروژه بايد تا اواخر تيرماه شــروع شــود و بيش از اين تعلل صورت نگيرد. به گزارش روابط 
عمومى فرماندارى شهرستان شهريار؛ چهارمين جلسه شــوراى ادارى شهرستان شهريار در سال 98 
اختصاصى شهر صباشهر به رياســت مهندس طاهرى فرماندار شهرستان شهريار و با حضور مهندس 
محمودى نماينده مردم شهرســتانهاى شــهريار، قدس و ملارد در مجلس شــوراى اسلامى، حجت 
الاســلام و المســلمين زرينه امام جمعه، عبدالعلى معاون فنى و عمرانى فرماندارى، شهردار و رئيس 
و اعضاى شوراى اسلامى صباشهر، روســاى ادارات و ديگر مسئولين عضو شوراى ادارى شهرستان، در 

سالن همايش فرهنگسراى صباشهر برگزار شد.
در ابتداى اين جلســه معاون فنى و عمرانى فرماندارى شهريار ضمن تشريح و مرور مصوبات جلسه 
گذشته شوراى ادارى در صباشهر، ارائه گزارشــى از اقدامات و درصد پيشرفت مصوبات را از مسئولين 
اين شهر درخواســت كرد كه در ادامه هر يك از مســئولين مرتبط متناســب با موضوع مطرح شده 

توضيحاتى را بيان كردند.
سپس مهندس محمودى نماينده مردم حوزه مشق، با بيان اينكه تقاطع غير همسطح ورودى شهر 
كلنگ زنى شــده و نبايد در فرايند عملياتى آن تعلل ايجاد شود خاطرنشــان كرد:  ساخت اين تقاطع 
بســيار راهگشاســت و لذا اگر ميخواهيم اعتماد مردم به مسئولين خدشه دار نشــود، نبايد بگذاريم 

شيرينى اين پروژه به تلخى مبدل شود و كار بر روى زمين باقى بماند.
نماينده مردم شهريار با تاكيد بر ســاماندهى و رفع مشــكلات كارگاه و واحدهاى قطعه سازى به 
منظور كمك به شركت هاى خودرو سازى به منظور تسريع در روند تكميل خودروهاى ناقص موجود 
گفت: موضوع رونق توليد، اصلى واجب و مهم براى همگى ما ميباشــد و قطعا توجه به شهرك صنعتى 
در شــهريار ميتواند در امر موثر واقع شــود.در ادامه مهندس طاهرى فرماندار شهرســتان شهريار با 
عرض خير مقدم به مسئولين حاضر، با اشــاره به موضع گيرى عالمانه و مقتدرانه مقام معظم رهبرى 
در برابر اســتكبار جهانى و تقدير از اقدام شايســته نيروى دريايى سپاه پاســداران كه قدرت و عزت 
جمهورى اســلامى ايران را به رخ جهانيان كشــيدند افزود: با تلاشهاى شــبانه روزى، شجاعت هاى 
بى بديل نيروهاى فداكار نظامى است كه امروز ما ميتوانيم با خيالى آســوده سر به بالين گذاشته و به 

اموراتمان برسيم و اگر حضور ايشــان با راهنمايى ها و درايت رهبر فرزانه انقلاب نبود قطعا مشكلات 
بسيارى براى ما بوجود مى آورد.

فرماندار شهريار با تقدير از مجموعه شهردارى و شوراى اســلامى صباشهر به منظور بذل توجه به 
اين جلسه مهم و حياتى كه بسيارى از مشكلات و مسائل اين شــهر را احصاء، بررسى و مرتفع ميسازد 
اظهار داشت: خوشبختانه با همكارى و همدلى بين امام جمعه، شــهردار و شوراى اسلامى صباشهر و 
تلاش هاى شهردار جوان اين شهر شاهد گام هاى خوب و تاثر گذارى هســتيم كه شهر را به توسعه و 

پيشرفت هدايت ميكند.
مهندس طاهرى با بيان اينكه در شهرستان شــهريار هر پروژه اى كه شروع شــده است مرتبط با 
ارزش افزوده است كه 10 پروژه را فرماندارى مستقيما با انتخاب پيمانكار از سامانه تعريف شده دولت 
از اين مبالغ بدست گرفته است افزود: به لطف مبالغ ارزش افزوده، شهرستان شهريار به كارگاهى فعال 

در حوزه پروژه عمرانى تبديل شده است.
مهندس طاهرى با بيان اينكه با وجود كمبود اعتبارات و مشــكلات فراوان شــايد نتوانستيم پروژه 
هايمان را بموقع شــروع كنيم اما تعلل بيش از حد نبايد ايجاد شــود خاطرنشــان كــرد: تقاطع غير 
همسطح صباشهركه از مصوبات جلسه شــوراى ادارى دوره قبل ميباشد نبايد نسبت به آن بى تفاوت 
بود و لذا درصد بالايى از اعتبارات آن تامين و تخصيص داده شــده و لازم اســت بــا انتخاب پيمانكار 

مناسب و مشخص و بودن ابتدا و انتهاى پروژه، در روند اجرايى آن كندى صورت نگيرد.
نماينده عالى دولت در شهرستان شــهريار حضور شهردار جوان در صباشــهر و انسجام شوراها و 
تعامل شــكل گرفته را نقظه قوت عنوان كرد: افتتاح پروژه هايى كه ساليان سال مورد مطالبه و آرزوى 
مردم بوده است صباشهر را نسبت به گذشته متفاوت كرده اســت و لازم است اين همدلى و همكارى 
براى انجام كار بيش از گذشته تقويت و در راستاى خدمت به مردم و گره گشايى از مشكلات شهر بكار 

گرفته شود.
فرماندار شهرستان شهريار با تاكيد بر اهميت جلسات شــوراى ادارى جهت آگاهى بر تمامى امور 
اصلى و  حاشيه اى شهرها و اشــراف بر نقاط قوت و ضعف موجود براى تصميم گيرى مناسب، تصريح 
كرد: با حضور مســئولين و اهتمامى كه بر انجام كارها از خود نشــان ميدهند امروز ميتوانيم بگوييم 
كه تقريبا تمامى موارد مورد بحث و دغدغه شهرســتان بر روى روال مناســب خود قرار گرفته است و 

شهرستان از صرف سياسى تبديل به كارگاهى فعال و انجام كار براى مردم شده است.
وى با اشــاره به معضل مواد مخدر و معتادين متجاهر بيان داشــت: از هر كارى كه به رفع مشكلات 
مرتبط با اين حوزه كمك نمايد حمايت كامل ميكنيم و ميخواهيم يكبار براى هميشــه اين لكه هاى 
سياه و نقاط ضعف شهرســتان را حل نماييم و با اقدامات ويژه اى در دست مطالعه و برنامه ريزى داريم 
درصدد آن هستيم كه با همكارى مســئولين، مردم و بزرگان اين معضل را مرتفع كنيم و اگر احساس 

كنيم نميتوانيم اين كار را عملياتى كنيم قطعا وارد فاز اجرايى نخواهيم شد.
نماينده عالى دولت در شهرستان شــهريار با بيان اينكه برخى از شهرهاى اســتان تهران همانند 
داخل شهرها حريم ها نياز به تعريف طرح مناســب دارند اظهار داشت: حريم صباشهر مشخص است 
و ساخت و ساز انجام ميشــود اما بطور كلى شهرستان شــهريار نياز به تعريف حريم دارد و ما با كمك 
شهرداران درخواست آنرا ارائه داده ايم و لذا شهرداران بايد بدانند براى محدوده بايد طرح تعريف كنند 
كه ما در چهار نقطه از حريم شهرســتان طرح آماده داريم كه تبصره ماده يك و اقدامات ديگر آن انجام 

شده و به عنوان پايلوت در شهريار اجرا خواهيم كرد.

كريمى،شهردار صباشهر:
پاسخ به مشكلات مردم، اولين هدف 

مديريت شهرى در سال جارى
كريمى،شهردار صباشهر در شــوراى ادارى شهرستان 
شهريار ويژه صباشــهر ضمن اعلام گزارش اقدامات انجام 
شــده در خصوص مصوبات جلســه قبل اذعان داشــت 
:شــهردارى صباشهر ســال 98 بالاترين ســرانه بودجه 
عمرانى بين شهرهاى زير دويســت هزار نفر استان تهران 
و دومين ســرانه ى عمرانى بين 42 شــهر استان تهران را 
دارد و اين نشــانه ى تلاش مضاعف و تحرك بيش از پيش 
مجموعه ى مديريت شــهرى صباشهر براى جلب رضايت 
مردم است.شهردار صباشهر به تنوع مطالبات از شهردارى 
و اينكه عرفا مردم وظايف ساير دستگاه ها را از شهردارى و 
شوراى شهر مطالبه ميكنند عنوان كرد:مجموعه مديريت 
شهر به منظور كمك تسريع در تامين مطالبات شهروندان 
با تمامى دستگاه ها تشريك مساعى و گاها وظايف انها رو 

بعهده ميگيردو فشار مضاعف كارى را تحمل مى كند.
كريمى در ادامه به برخى از مصوبات جلســه امروز اشــاره كرد و گفت:مديريت شهرى صباشهر با 
كمك شورا و ديگر دســتگاه هاى مربوطه پاسخ به مشــكلات مردم را اولين هدف خود در سال جارى 

قرار داده است.
مصوبات جلسه عبارت بودند از:

-تكميل رينگ شــهرى در محله مصطفى خمينى و خيابان زم زم(شهردارى صباشهر ،فردوسيه و 
شاهدشهر)

-اســتقرار كارگزارى بيمه تامين اجتماعى در صباشــهر(تامين اجتماعى و شــهردارى) -تكميل 
مطالعات منطقه صنعتى صباشــهر و تعييــن تكليف نهايى(شــهردارى -فرمانــدارى) -مطالعات 
اجراى شبكه جمع آورى فاضلاب شهرك مصطفى خمينى(آبفا) -ســاخت يك مدرسه در اسلام اباد 
و اختصاص زمين براى احداث مدارس مورد نياز(شــهردارى-اموزش پرورش) -تســريع در احداث 
ورودى صباشهر(شــهردارى) -احــداث درمانگاه و اورژانــس ويره(شهردارى-بهداشــت و درمان) 
-روشنايى اتوبان ســاوه تا ورودى صباشهر(فرماندارى-شــهردارى-اداره برق) - ساماندهى رودخانه 
شادچاى(شهردارى-آب منطقه اى) -رفع خاموشى سطح شهر(شهردارى-اداره برق) -اوقات فراغت 
جوانان(فرهنگ و ارشاد-شــهردارى) -جانمايى زمين مورد نياز احداث تصفيه خانه صباشــهر(ابفا) 

-تامين زمين و احداث ساختمان كلانترى ويره(شهردارى-نيروى انتظامى)

طاهرى ،فرماندار شهرياردر جلسه شوراى ادارى:

با تلاش هاى شهردار جوان صباشهر، شاهد 
توسعه و پيشرفت شهر هستيم

افتتاح پروژه هايى كه ساليان سال مورد مطالبه و آرزوى مردم بوده است صباشهر را نسبت به گذشته متفاوت كرده است

عده اى هستند كه مى كوشند با فرصت طلبى 
تام  نماينده  حتى  يا  مردم  از  بخشى  را  خود 
الختيار مردم بدانند  و ادعا كنند اصلاح طلبان 
با شعارهاى پوچ و تو خالى مردم را گول زده 
اند و حالا بايد  عليه اين جماعت بى اخلاق 

صفحه5تلاش كرد...

ديگر 
نميدانيم،چگونه 

بايد گفت تا شنيده 
شود؟!!!

ماهنامه
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فرهنگى -  اجتماعى 

بمناسبت گراميداشت هفته مبارزه اجتماعى
بامــواد مخــدر 50 اثــر كاريكاتور در 

فضاى اداره به نمايش درآمد.
بــه گــزارش روابط عمومــى اداره 
فرهنگ و ارشاد اســلامى شهرستان 
شهريار ، همزمان با هفته مبارزه بامواد 
مخدر وباهدف آشــنايى نسل جوان با 
مضرات مــواد مخدر وآســيبهاى آن 

نمايشــگاه كاريكاتور با همين موضوع 
درفضــاى اداره بمدت يــك هفته به 
نمايــش درآمده اســت .  نــادر نيك 
خواه سرپرســت  اداره در بازديد از آثار 
به نمايــش درآمده نمايشــگاه گفت: 
برگــزارى اينگونــه نمايشــگاه ها در 
آشــنايى جوانان باآسيبهاى اجتماعى 
ازجمله مواد مخدر بسيار موثر بوده ودر 

طول سال ميبايست تداوم داشته باشد 
. وى افزود : با هدف شناســايى آسيبها 
و راهكارهاى كاهش اين پديده شــوم 
وباهمكارى ســاير نهادها مى توان به 
اهداف ثمربخشى دست يافت . شايان 
ذكر مى باشــد اين نمايشــگاه ازسوم 
تيرماه به مدت يك هفته در محل اداره 

داير مى باشد.

افتتاح نمايشگاه كاريكاتوربا موضوع  
اعتياد درشهريار

 

معاون فنى و عمرانى 
فرماندارى شهريار مطرح 

كرد:
تشريح 

جزئيات پروژه 
هاى عمرانى 
فرماندارى 

شهريار از محل 
اعتبارات ارزش 

افزوده
عبدالعلى معاون فنى و عمرانــى فرماندارى 
شهرســتان شــهريار در گفتگو با روابط عمومى 
فرماندارى شهريار با اعلام اينكه حدود 10 پروژه 
عمرانى با محوريت فرماندارى شــهريار از محل 
اعتبارات ارزش افزوده در نقاط مختلف ســطح 

شهرســتان تكميل و يا فرايند عمليات اجرايى 
خود را طى ميكنند و با سرعت در حال پيشرفت 
هســتند، گفت: مبالغ ارزش افزوده كه توســط 
دولت محترم تدبير و اميد به روستاها تخصيص 
يافته است، با دســتور مستقيم مهندس طاهرى 
فرماندار محترم شهرستان شهريار براى چندين 
پروژه مهم و مورد مطالبه مردم بكار گرفته شده 
و اين پروژه طبق ســاز و كار تعريف شــده و در 
سامانه اى كه دولت در اين خصوص لحاظ كرده 
است به مناقصه گذاشــته و پيمانكار مناسب، با 
هدف تســريع در اجرايى پروژه ها انتخاب شده 

است.
عبدالعلى معاون فنى و عمرانــى فرماندارى 
شهريار با تقدير از فرماندار شهريار به جهت بكار 
گيرى مبالغ ارزش افزوده در راســتاى عمران و 
آبادانى شهرستان و تحقق بخشــى از مطالبات 
شهروندان، در تشريح اين پروژه ها بيان داشت: 
بهسازى و روكش آسفالت معابر روستاى قشلاق 
مهرچين با اعتبارى بالغ بر 700 ميليون تومان، 
بهســازى و احداث رفيوژ ميانى محور ارتباطى 
فرارت به سقرچين (25مترى ناجى) با اعتبارى 
بالغ بــر 4 ميليــارد و 200 ميليــون تومان كه 
عمليات خاكبــردارى، دپوى خاك، آبپاشــى و 
كامپكت بستر تثبيت شــده با آهك انجام شده 
و احداث دوربرگردان هاى هم ســطح قبل و بعد 
از فرارت (جاده رباط كريم) بــا اعتبار 5ميليارد 
و 300ميليون تومان از پروژه هــاى عمرانى در 

دست اجرا مى باشد.
معاون فنــى و عمرانى فرمانــدارى در ادامه 
ضمن بيان توضيحاتى در خصــوص پروژه هاى 
روشــنايى ورودى هاى شهرستان اظهار داشت: 
طراحى، اجرا و كابل كشــى سيســتم روشنايى 
محور شهريار تهران با اعتبارى بالغ بر 2ميليارد 
و 400ميليون تومان تا پل بادامك انجام شــده 
و روشــنايى محور شــهريار كرج با اعتبارى بالغ 
بر 1ميليــارد و 400 ميليون تومــان در مرحله 

جابجايى نيوجرسى ها ميباشد.
عبدالعلــى افزود: بهســازى و ايمن ســازى 
جاده شــهريار (اجراى دور برگردان، تعريض پل 
بادامك و ترميم و لكه گيرى آسفالت) با اعتبارى 
بالغ بــر 2 و نيم ميليــارد تومان و بهســازى راه 
ورودى بكه و احداث رفيوژ ميانى با اعتبارى بالغ 
بر 3 ميليارد تومان از محل مبالغ ارزش افزوده با 
محوريت مســتقيم فرماندارى به سرعت فرايند 

عمليات عمرانى خود را طى ميكنند.
وى در انتها با اشــاره به اينكه ايــن مبالغ در 
جهت افزايش ســطح خدمات رســانى و ارتقاى 
امكانات شــهر و روســتا نيز بكار گرفته شــده 
خاطرنشــان كرد: به عنوان مثال پروژه احداث 
ساختمان آتش نشــانى باباسلمان در باغستان با 
اعتبار 2ميليارد و 400 ميليــون تومان در كنار 
ديگر پروژه هاى مهمى همچون ساخت مدرسه 
و مراكز آموزشــى متعدد در ســطح شهرستان 
كه نهضت بزرگ و كم نظير مدرســه ســازى در 
شهرســتان را رقم زده است، ســالن ها و اماكن 
ورزشى و فرهنگى استخر و پارك از پروژه هايى 
اســت كه در شــرايط كنونى اقتصادى كشــور 
از اولويــت ها و برنامــه هاى در دســت اجراى 

فرماندارى شهرستان شهريار ميباشد.

خبر

تبديل شدن تلاش فكرى پروژه قطار 
ريلى شهرى به تلاش عملياتى

مهندس محمودى نماينده مردم حوزه مشــق در مجلس شــوراى اسلامى در 
جشــن بزرگ ريحانه به مناســبت روز دختر با تقدير از اقدامات موثر و مساعدت 
هاى ويژه اســتاندار تهران در خصوص پــروژه هاى مهم و حياتى شهرســتانهاى 
شــهريار، قدس و ملارد گفت: در شهرســتان شــهريار نياز به تبديل شدن تلاش 
فكرى پروژه قطار ريلى شــهرى را تلاش عملياتى و آغاز بــه كار آن وجود دارد. به 
گزارش روابط عمومى فرماندارى شهرســتان شــهريار؛ پس از افتتاح پروژه هاى 
عمرانى شهر وحيديه كه با حضور اســتاندار تهران و هيات همراه انجام شد، جشن 
بزرگ ريحانه به مناســبت ولادت با ســعادت حضرت معصومه(س) و روز دختر با 
حضور دكتر انوشيروان محسنى بندپى، استاندار تهران، مهندس طاهرى فرماندار 
شهرستان شهريار، مهندس محمودى شاه نشــين نماينده مردم شهريار ، قدس و 
ملارد در مجلس شوراى اسلامى، تقى زاده معاون هماهنگى امور عمرانى استاندار، 
نوروزى مديركل راهــدارى و حمل و نقل جــاده اى، صيدلو مديــركل آموزش و 
پرورش شهرستانهاى اســتان تهران و جمعى ديگر از مسئولين دستگاه ها و ادارات 

شهرستان و شهرى در سالن خليج فارس شهر وحيديه برگزار شد.
بنا بر اين گزارش مهندس محمودى نماينده مردم شهرستانهاى شهريار، قدس 
و ملارد در مجلس شوراى اسلامى در جشــن بزرگ ريحانه، با تبريك به مناسبت 
روز دختر، با بيان اينكه دختران همانند فرشــتگانى مهربان در تمامى صحنه هاى 
زندگى يار و غمخوار افراد خانواده هستند و گرما بخش كانون زندگى بوده و عشق 
را جاى ميســازند اظهار داشت: عشــق خواهر به برادر را ميتوان در عشق بى كران 

حضرت معصومه(س) به امام رضا(ع) يافت كه ميتواند به عنوان پشتوانه اى امن و 
محكم براى هر برادرى قلمداد شود و در سختى هاى زندگى كمك يار باشد.

مهندس محمودى ابراز داشــت: در طول تاريخ هيچ مردى را نميتوان يافت كه 
زنى پشت او نباشــد و قطعا زنان دانا و فهيم و مادران وفادار و آينده پژوه، به رشد و 
تعالى مردان كمك ميكنند و اگر اين حمايت ها و حضور ارزشــمند بانوان مومنه و 

متعهد در كنار مردان نباشد در هيچ زمينه اى نميتوان توفيق كسب كرد.

نماينده مردم شهرستان شــهريار در مجلس شوراى اســلامى با خير مقدم به 
اســتاندار تهران و تقدير از ايشان به منظور تلاشــهاى فراوان و اقدامات موثرى كه 
در استان تهران به انجام رسانده اند كه همگى در راستاى خدمت به مردم هستند، 
بيان داشت: ما در شهرســتانهاى شــهريار و قدس و ملارد در تلاش هستيم پروژه 
هاى مهم عمرانى از جمله ورزشــى، آموزشــى، خدماتى و جاده اى را كه دغدغه 
ســاليان ســال مردم بوده اســت را با كمك مبالغ ارزش افزوده تخصيص يافته به 

سرانجام برسانيم.
وى با اشــاره به اينكه پروژه هاى بســيارى با كمك اين مبالــغ رونق گرفته و با 
توجه به وضعيت نابسمان مالى كشور و درآمد پايين دولت، شاهد تزريق اعتبارات 
مناسبى براى پروژه هاى سه شهرستان شهريار و قدس و ملارد هستيم خاطرنشان 
كرد: اميدواريم حضور پركت استاندار تهران آغازى براى شروع عملياتى قطار ريلى 
ما باشد كه نزديك به دو سال مطالعات و تملك مسيرها و توافقات آن انجام شده و 
مســيريابى صورت گرفته و امروز نياز به تبديل اين پروژه از تلاش فكرى و به تلاش 

عملياتى وجود دارد.
نماينده حوزه مشــق در مجلس افزود: مردم شهرستان شــهريار اغلب در شهر 
تهران شــاغل هســتند و انتظار دارند در خصوص رفت و آمدهاى آنها تا حد امكان 
تسهيل صورت بگيرد و ما نيز ميخواهيم شاهد ترافيك هاى سنگين و بعضا طاقت 
فرسا در برخى ساعات از روز نباشيم و با شروع فرايند عملياتى اين پروژه شاخص و 

حياتى، مطالبه به حق مردم اين خطه را تحقق بخشيم.

محمودى، نماينده مردم شهريار،قدس و ملارد در مجلس شوراى اسلامى خواستار شد: 

طاهرى، فرماندار شهريار در مراسم تكريم و معارفه فرمانده ناحيه مقاومت شهرستان شهريار:

بزرگترين عزت براى انسان، گذشت از خود جهت 
گره گشايى از مشكلات مردم است

مهندس طاهرى فرماندار شهرستان شهريار 
در مراســم تكريم و معارفه فرماندهان سابق و 
جديد ناحيه مقاومت شــهريار گفت: بزرگترين 
عزت براى انســان، گذشــت از خود جهت گره 
گشايى از مشــكلات مردم و مدنظر قرار دادن 

رضاى الهى در تمامى امورات ميباشد. 
 آئين تكريم سرهنگ يامينى فرمانده سابق 
و سرهنگ اللهيارى فرمانده جديد سپاه ناحيه 
مقاومت شهرستان شــهريار با حضور مهندس 
طاهرى فرماندار شهرســتان شــهريار، سردار 
حسن زاده فرمانده سپاه حضرت سيدالشهداء 
عليه السلام اســتان تهران، مهندس محمودى 
نماينده حوزه مشق در مجلس شوراى اسلامى، 
اعضاى شــوراى تامين، مســئولين دســتگاه 
ها، شهرداران و شوراهاى اســلامى، مديران و 
روســاى ادارات و خانواده هاى معظم شهداى 
والامقام شهرستان شــهريار در اردوگاه شهيد 
منتظرى شــهريار برگزار شد.مهندس طاهرى 

فرماندار شهرســتان شــهريار در اين مراسم با 
تسليت به مناسبت شــهادت امام جعفر صادق 
عليه الســلام و با تقديــر از اقدام شــجاعانه و 
ظلم ستيز ســپاه پاسداران و ســرنگونى پهباد 
جاسوســى ايالات متحده كه باعث شادى دل 
ملت ايران شــد، در ادامه اظهار داشــت: امام 
خمينى(ره) فرمودند اگر ســپاه نبود انقلاب و 
كشور هم نبود و لذا در هر جاييكه انقلاب مورد 
خدشه قرار گرفته سپاه پاسداران بصورت تمام 
قد در برابر دشمنان ايســتادگى كرده و پيروز 

شده است. 
فرماندار شــهريار با تقدير از فرمانده ســپاه 
حضرت ســيد الشــهداء عليه الاســلام استان 
تهران بــه جهت نوع تعامل برادرانه و دوســتى 
كه ميان مسئولين مرتبط ايجاد كرده است در 
ادامه ســرهنگ يامينى را فردى همگرا، همدل 
و هم افزا عنوان كرد كه يــادگار ارزنده مناطق 
جنگى هستند و اظهار داشــت: ستون و محور 

وحدت و همكارى در شهرســتان ايشان بودند 
و با اشــرافى كه بر موضوعــات و نقاط ضعف و 
خداقوت شهرستان داشــتند، در جهت رضاى 
الهى و با هــدف رفع مشــكلات تصميم گيرى 

ميكردند.
 نماينده عالى دولت در شهرســتان شهريار 
با بيــان اينكه نوع نگاه مســئولين به مســائل 
شهرســتان اگر با هــدف هم افزايى باشــد و با 
تعامــل برنامه ها پيــش برود بســيار ميتواند 
براى رفاه حال شهروندان ســطح جامعه موثر 
واقع شــود و تصريح كرد: بزرگترين عزت براى 
هر فرد اين است كه انســان براى گره گشايى از 
مشــكل مردم از خود بگذرد و به آرامش جامعه 
و دور ماندن از حاشيه ها كمك نمايد. مهندس 
طاهرى با تاكيــد بر اينكه نوع ديــدگاه و افكار 
اعضاى شوراى تامين شهرستان و تحليل هاى 
آنها از مسائل و مشكلات مختلف براى مجموعه 
شهرســتان بســيار حائز اهميت ميباشد بيان 

داشت: ســرهنگ يامينى با كوله بارى از تجربه 
و با تلاشــها و زحمــات خالصانه باعــث خير و 
بركت بســيار براى شهرستان شــهريار بودند 
و قطعا ســرهنگ اللهيارى نيز از خصوصيات و 

ويژگى هاى ارزنده اى برخورد بوده و ما با كمك 
ايشان و نماينده محترم مجلس  اين هم افزايى 
و همكارى را تنها براى خدمــت به مردم ارتقاء 

خواهيم بخشيد.

با حضور استاندار تهران، همزمان با آغاز دهه كرامت انجام شد:

افتتاح 8 پروژه عمرانى در شهر وحيديه با اعتبارى 
بالغ بر 31 ميليارد تومان 

دكتر محسنى بندپى اســتاندار تهران بهمراه تقى زاده معاون هماهنگى امور عمرانى و 
ديگر مسئولين اســتانى همزمان با آغاز دهه كرامت در ســفر يك روزه خود به شهرستان 
شــهريار با حضور در شــهر وحيديه، 8 پروژه عمرانى بالغ بر 31 ميليارد تومان را افتتاح و 
به بهره بردارى رسانده و در جشــن بزرگ ريحانه كه به مناســبت ولادت حضرت فاطمه 

معصومه(س) و روز دختر در سالن خليج فارس وحيديه برگزار شد حضور پيدا كردند.
بنابر اين گزارش؛ پروژه هاى افتتاح شــده در شــهر وحيديه با حضور استاندار تهران، 
كه با كارفرمايى فرماندارى شــهريار و از اعتبارات ارزش افزوده شهرستان شهريار تامين 

مالى شده است به شرح زير ميباشــد: پروژه ساختمان فضاى سبز شــهردارى وحيديه با 
اعتبار 1/4 ميليارد ريال، ســاختمان شــورا و دهيارى يبارك با اعتبار 2/5 ميليارد ريال،  
خانه فرهنگ شــهيد آوينى روســتاى بكه با اعتبار 11 ميليارد ريال، تقاطع غير همسطح 
وحيديه با اعتبار 210 ميليارد ريال، تامين روشــنايى حدفاصل شهر وحيديه تا روستاى 
فرارت(محور شهريار به رباط كريم) با اعتبار 22 ميليارد ريال، بوستان لاله ها با اعتبار 10 
ميليارد ريال، تكميل آموزشگاه 15 كلاسه روســتاى فرارت با اعتبار 5/37 ميليارد ريال و 

زمين چمن مصنوعى فوتبال اصيل آباد با اعتبار 4/7 ميليارد ريال

آئين تكريم و معارفه ائمه جمعه شــهرهاى انديشه و باغســتان با حضور مهندس طاهرى فرماندار شهرستان شهريار در فرماندارى 
شهريار انجام شــد. به گزارش روابط عمومى فرماندارى شهرســتان شــهريار؛ با حضور مهندس طاهرى فرماندار شهرستان شهريار، 
مهندس محمودى نماينده مردم شهرستانهاى شهريار، قدس و ملارد در مجلس شوراى اســلامى، حجت الاسلام و المسلمين سياح 
رئيس نمايندگى شوراى سياست گذارى ائمه جمعه استان تهران، حجت الاسلام سالمى امام جمعه شهريار، حجت الاسلام زرينه امام 
جمعه صباشهر، حجت الاسلام شائق امام وحيديه، معاونين فرماندار، اعضاى شوراى ادارى اعم از مسئولين دستگاه ها و روساى ادارات، 
شهرداران و اعضاى شوراى اسلامى شهرهاى شهرستان و بخشدار مركزى شهريار، آئين تكريم و معارفه ائمه جمعه شهرهاى انديشه و 

باغستان در محل فرماندارى شهريار برگزار شد.
بنا بر اين گزارش؛ طى اين مراســم ودر احكام جداگانه اى از ســوى حجت الاســلام و المســلمين حاج على اكبرى رئيس شوراى 
سياســت گذارى ائمه جمعه كشور از زحمات، تلاشــها و خدمات چندين ساله حجت الاسلام ســيد على مروج امام جمعه سابق شهر 
انديشه و حجت الاسلام سيد احمد سادات رسول امام جمعه سابق شهر باغســتان تقدير و تشكر شد و به ترتيب حجت الاسلام حسن 
بابائيان و حجت الاسلام ابوالفضل بنى احمدى به عنوان ائمه جمعه جديد شهرهاى انديشه و باغستان منصوب گرديدند و براى ايشان 

در سنگر مقدس و خطير نماز جمعه آرزوى توفيق شد.

آئين تكريم و 
معارفه ائمه جمعه 
شهرهاى انديشه 
و باغستان برگزار 

شد
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به گــزارش روابط عمومــى اداره فرهنگ 
وارشاداســلامى شــهريار ، درمورخه نوزدهم 
تير ماه رحيمى بخشــدار ، مهندس ســلمانى  
شــهردار شاهدشــهر ، زارع عضو كميسيون 
فرهنگى شــوراى اسلامى شاهدشــهر ، نيك 
خواه سرپرســت اداره ودبير انجمن كتابخانه 
هــاى عمومى شهرســتان شــهريار ، رضايى 
رئيس اداره كتابخانه ها و ايمانى كيا وخشوعى 
ومشــاركتهاى  امورانجمنهــا  كارشناســان 

نهادكتابخانه هاى اســتان تهران ازقسمتهاى 
مختلــف فرهنگســراى شــاهد بازديد بعمل 
آوردند . بنــا برهمين گــزارش ، دراين ديدار 
اعضاى انجمن كتابخانه هاى عمومى شــاهد 
شــهر كتابخانه عمومى شــهداى مدافع حرم 
را مورد بازديد وبامســئول كتابخانه و اعضا به 

گفتگو پرداختند .
رحيمى بخشدار مركزى شهرستان شهريار 
درمورد رفع نواقص و تجهييز امكانات كتابخانه 

ها بمنظور استفاده بهينه ازفضاى قرائت خانه 
و بخش كودك كتابخانــه رهنمودهاى را ارائه 

نمودند. 
در ادامه مســئولين به بازديــد ميدانى در 
روســتاى محمود آبــاد وبازديــد اركتابخانه 
عمومى امــام خمينــى  ( ره ) پرداختــه  و از 
اقدامات آتــى بمنظور راه انــدازى مجدد اين 
فضا ى فرهنگى دراين روستا تصميماتى اتخاذ 

نمودند . 

بازديد رياست ارشاد از فضاهاى 
فرهنگى ، هنرى و كتابخانه هاى 

شاهدشهر شهريار

اجتماعى

بهروز كاويانى با بيان اين موضوع كه بحث حمل و نقل بين شــهرى و درون شــهرى يكى از دغدغه 
هاى مديريت شهرى است اظهار داشت:انديشه در  موارد بســيارى سرآمد بوده و همچنان هست،اين 
شهر بر پايه يك برنامه ريزى دقيق اجرا شــده و جمعيت را به خود جذب كرده است كه امروز نيز لازم 
است ما به عنوان مسئولان شهر بالاترين ميزان خدمات را با بهترين كيفيت براى همه شهروندان اين 

منطقه فراهم كنيم.
وى عنوان كرد:سال ها شهروندان براى بهره گيرى از زير ساخت ها مشكلاتى را متحمل شده انددر 
همين راستا بعد از 15سال شــاهد اين هســتيم كه اين پايانه مكانيزه و  مدرن در غرب تهران و حتى 
فراتر از پايتخت  مورد تصويب قرار گرفته و بعد از طى كردن مراحل قانونى اقدامات لازم صورت خواهد 
گرفت و به واقع اين  برنامه ريزى به نوعى انجام شده كه  تمام شهر انديشه را بتواند در حوزه مسافربرى 

حمايت پشتيبانى كند.
شهردارشهر انديشه در ادامه سخنان خود با اشاره به اين مطلب كه مرداد ماه سال جارى زمان آغاز 
فاز اول اين پروژه است افزود:اعتبار تخصيص داده شده به اين پروژه  عظيم كه طبق مِتُد روز جانمايى 
و احداث مى شود خود بيانگر اين اســت كه مدت بســيارى براى اجراى اين پروژه هزينه شده است و 
تحقق اين مهم نقش بسزايى در ساماندهى وسايل حمل و نقل عمومى  و خدماتى در سطح شهرستان 

خواهد داشت.
كاويانى ضمن تقدير از اعضاى شوراى اسلامى  شــهر انديشه كه با حمايت خود شهردارى  را دلگرم 
كردند و همچنين فرماندارى جهت پاســخ ســريع و صريح در خصوص اين مصوبه،بيــان كرد:  اتمام 
مراحل ادارى و  اوليه ساخت پايانه مســافربرى مدرن و مكانيزه اتوبوس و تاكسى هاى شهرى  انديشه 
اندكى زمان برده است اما امروز شاهد احيا اين پروژه هســتيم و به زودى طى دو ماه آينده كلنگ آغاز 

فاز نخست آن به زمين خواهد خورد.
شهردارشــهر انديشــه در بخش ديگرى از ســخنان خود  بيان كرد:  يكى از پروژهاى مهم شــهر 
انديشــه كه در گره ادارى و پيچ و خم هاى تاييديه گير كرده بود با حمايت هاى شوراى اسلامى شهر و 
فرماندارى شهرستان شهريار و تلاش همكارانم در مســير احداث افتاد و عمليات عمرانى آن در آينده 
نزديك شروع خواهد شــد  .اين پروژه از مهمترين پروژه هاى عمرانى شهردارى انديشه است كه سهم 
بسزايى براى نظم و انضباط ترافيكى ايفا خواهد كرد و انشااالله در مرداد ماه سال جارى كلنگ زنى مى 

گردد .
وى در ادامه افزود : برطرف كردن مشكلات اين پروژه كه ســاليان سال بر روى زمين مانده بود نياز 
به همكارى همه عزيزان و مسئولين داشت كه خوشــبختانه  به يارى خداوند اين مشكل رفع شد و به 

عنوان يكى از نويدها و اخبار خوش براى اين شهر مى توان از آن ياد كرد .
 اين پروژه بزرگ در فاز اول خود با اعتبار 4 ميليارد تومان درمســاحت 17هزار متر مربعى شــروع 

خواهد شد  تا يكى از زيرساخت هاى مهم حمل و نقل عمومى شهر  و شهروندان مرتفع گردد.
 كاويانى شهردار انديشه در بخش ديگرى از ســخنان خود گفت:اين پروژه مدرن و مكانيزه ميتواند 

نقش بسزايى در كاهش ترافيك ،معطلى بيهوده مسافران و همچنين افزايش اشتغال داشته باشد.
وى در پايان خاطر نشان كرد:در هر صورت يكى از راه هاى پيشرفت هر مجموعه شهرى  وجود معابر 

متناسب و همچنين نزديك بودن به شــاهراه ها و در كنار اين موارد توجه مردم  به جوانب مختلف اين 
موضوع اســت، اساســاً اين پروژه  به نوعى  با هدف اكرام و و تكريم ارباب رجوع آغاز شده است و تلاش 
ميشود تا سريعترين زمان  براى اجرا را داشته باشد و همه شــهروندان بتوانند در يك مجتمع از پايانه 

مسافر برى به خوبى بهرمند شوند.

برگزارى اردوى كوهنوردى 
شهروندان شهر انديشه در كوه هاى 

كلاك البرز

اردوى كوهنــوردى بــا حضور  
كاويانى شــهردار ، صــادق جعفرى 
رئيس و اعضاى شــوراى اســلامى 
شــهر انديشــه، محمودى مسئول 
اداره ورزش و جوانان شــهر انديشه 
، اعضاى ســتاد مديريــت بحران ، 
گروه امداد از ســازمان آتش نشانى 
و بــا شــركت بيــش از 600 نفر از 
شــهروندان اين شــهر در كوه هاى 

كلاك استان البرز برگزار شد.
در حاشــيه اردوى كوهنــوردى  
كاويانى اظهار كرد : امــروز بيش از 
نيم درصــد از جمعيــت 120 هزار 

نفرى شهر انديشه در اين اردو حضور داشتند كه همچون ساير برنامه هاى فرهنگى ورزشى با استقبال 
خوب و پرشور روبرو شده بود .

وى افزود : در راستاى اجراى برنامه هاى ورزشى و ايجاد نشــاط اجتماعى و تقويت روحيه ورزشى 
و همچنين توســعه ورزش همگانى بين شــهروندان اقدام به برگزارى اردوى كوهنوردى كرديم ، چرا 
كه برنامه ريزى براى توســعه و فراگير شــدن ورزش در همه گروه هاى جامعه از خردسالان گرفته تا 
بزرگســالان به ويژه ورزش هايى كه كم هزينه بوده و ميتواند عموم مردم را شامل شود نياز تفريحى و 
ورزشى شهروندان شهر انديشه بوده و است. شهردار انديشه بيان كرد : ورزش كوهنوردى يك ورزش 
همگانى و عمومى است كه در چند سال اخير از آن اســتقبال خوبى شده است لذا شهردارى و شوراى 
اسلامى شهر انديشه در اين راستا و براى تقويت و گسترش برنامه هاى كوهنوردى اهتمام جدى ترى 
را بكار گرفته اســت.وى ادامه داد: به همت واحد طرح وبرنامه  و اداره روابط عمومى شهردارى در كنار 
اقدامات عمرانى برنامه هاى متنوع فرهنگى و ورزشى و اجتماعى بسيارى برگزار خواهيم كرد لذا سعى 
شــده تا هر ماه يك برنامه شــادومتنوع  برگزار كرده و اجرايى كنيم چرا كه برنامه هاى گذشته ثابت 

كرده شهروندان قدرشناس انديشه خواهان برپايى اين مراسمات هستند و استقبال خوبى كردند.
كاويانى افزود: شــهر انديشه يكى از شــهرهاى برتر كشــور اســت ، در اواخر تير ماه سال جارى 
فرهنگسراى بانو كلنگ زنى خواهد شــد و همانطور كه از نامش پيداســت اين فرهنگسرا اختصاصى 
بانوان گرامى اين شهر خواهد بود ، فضاى امن و محيطى آرام براى اين قشر و ستون خانواده ها كه نياز 

ورزشى شهر نيز بود كه به يارى خدا در سريعترين زمان ممكن به بهره بردارى خواهيم رساند.

بهروز كاويانى،شهردار انديشه خبرداد:

آغاز فاز اول پروژه عظيم پايانه مسافربرى 
مدرن و مكانيزه شهر انديشه

الهام افراشته، عضو شوراى اسلامى شهر انديشه خبر داد:

احداث مجهزترين فرهنگسراى بانوان استان تهران 
در شهر انديشه

عضو شــوراى اســلامى شــهر انديشــه از احداث 
استاندارد ترين فرهنگســراى بانوان به نام فرهنگسراى 

بانو در شهر انديشه خبر داد.
الهام افراشته از احداث استاندارد ترين فرهنگسراى 
بانوان به نام فرهنگسراى بانو در شهر انديشه خبر داد به 
ويژگى هاى منحصر به فرد، طرح بســيار زيبا و امكانات 
متنوع فرهنگسراى بانو اشاره كرد و اظهار داشت: پروژه 
فرهنگســراى بانو در دو طبقه و بــا امكاناتى همچون 
سالن ورزشى و همايش استاندارد، كتابخانه، رستوران، 
گالرى، نمايشگاه، كلاس هاى موسيقى، محل نگهدارى 
كودك و… و در مســاحت بيش از 15 هــزار متر مربع 

جنب بوستان مادران فعلى اجرا خواهد شد.

وى ادامه داد: پروژه فرهنگســراى بانو توســط تيم 
حرفه اى و مجرب بر اساس نياز بانوان طراحى شده است 
به گونه اى كه يك بانو به همــراه فرزندان خود مى تواند 
تمامى امكانات و خدماتى كــه در ايام روز به آن احتياج 
دارد را در اين مجموعه با بهترين كيفيت استفاده نمايد.

به هر طريق بنابــه آموزه هاى دينــى، پررنگ بودن 
نقش زنان در فرهنگ ســازى و توصيه اكيد بزرگان ما، 
بايد مســاله زنان از اولويت هاى تصميم سازان باشد. با 
درك نواقصى كه لحاظ نكردن اين مســاله ممكن است 
داشته باشــد، بايد به بازنگرى در نحوه تصميم گيرى ها 
و نقد حــوزه  عمومى شــهر از زاويه ديدگاه جنســيتى 
بپردازيم. عدم برنامه ريزى مناســب مى تواند شهر را به 

مكانى براى بروز ناهنجارى هــا و جرايم تبديل كند زيرا 
نتوانستيم فضا را براى بازى بازيگرى كه نيمى از جامعه 

را نمايندگى مى كند، فراهم كنيم.
افراشــته گفت: طرح فرهنگســراى بانو با توجه به 
اينكه در كنار بوســتان مادران در نظر گرفته شده است 
اين ويژگى را دارد كه با برداشــتن يكــى از ديوارهاى 
اين بوســتان مى توان اين دو طرح را بــا يكديگر ادغام 
نموده و محيطى بســيار آرام، امن و دلنشــينى را براى 
بانوان فراهم كرد.عضو شــوراى اســلامى شهر انديشه 
از تغيير الگوى خدمات رسانى شــورا و شهردارى شهر 
انديشــه خبر داد و گفت: مصوبات شــوراى اســلامى 
شهر انديشــه و برنامه هاى مديريت محترم شهردارى 

تا به امروز بر اســاس نيازهاى شــهر اجرايى شده است 
و هم اكنون نيز تلاش خواهيم نمــود كه بحث رفاهى، 
ورزشــى و گردشــگرى را اولويت برنامه ها قرار دهيم 
و دراين راســتا تلاش خواهيم كرد كه تمامى طرح ها و 
پروژه هايى كه در اين حوزه عملياتى مى شود به بهترين 
شكل و كيفيت اســتانداردى به بهره بردارى برسد. وى 
در پايان از زحمات تمامى مســئولان بــه ويژه طاهرى 
فرماندار شــهريار، اعضــاى كميته انطبــاق و حمايت 
تمامى مســئولان و همچنين همدلى وهم ســو بودن 
تمامى اعضاى شــوراى اسلامى شهر و شــهردارى كه 
براى مصوب شدن اين طرح ارزشمند زحمات زيادى را 

متحمل شده بودند قدردانى و تشكر كرد.
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فرهنگى -  اجتماعى 

سرپرســت اجتماعى صميمانه  درديــدار 
اداره بارئيــس اداره كتابخانه هاطرح 
توســعه كتاب وكتابخوانى بررســى 

شد .
به گــزارش روابط عمومــى اداره 
فرهنگ وارشاداســلامى شــهريار ، 
دراين ديــدار رضايى رئيــس اداره 

كتابخانــه هــاى عمومى شــهريار 
باحضور دفتــر سرپرســت اداره  در 
مــورد برگــزارى منظم جلســات 
انجمــن كتابخانــه هــاى عمومى 
شهرســتان ، همكاريهاى مشترك 
در برگزارى برنامــه هاى فرهنگى به 
ويژه در حوزه كتــاب وكتابخوانى به 

تبادل نظر پرداختنــد . بنا برهمين 
گزارش ، نيك خواه ضمن تبريك به 
رئيس اداره كتابخانــه هاى عمومى 
شــهريار وآرزوى موفقيــت دراين 
حــوزه آمادگى خــودرا در عملياتى 
نمودن فعاليتهاى انجمن وپيگيرى 

مصوبات بيان نمود .

بررسى راهكارهاى توسعه كتاب 
وكتابخوانى درشهريار 

معارفه سيد جمال جليلى به عنوان سرپرست 
معاونت سياسى، امنيتى و اجتماعى فرماندارى

 

دست خالى 
شهردارى فردوسيه 
در غنى سازى اوقات 
فراغت نوجوانان

 و جوانان
فراغــت  اوقــات  پركــردن 
دانش آموزان در فصل تابســتان 
گاه به معضلى جدى براى والدين 
تبديل مى شــود. اگــر از اوقات 
فراغت تابستان به خوبى استفاده 
شود، مى تواند به دورانى اثرگذار 
و حتي نقطه عطفــي در زندگى 
دانــش آمــوزان تبديل شــود، 
ولى هميشــه چنين اتفاقى رخ 
نمى دهد. در شــهرها مشــكل 
پر كــردن اوقات فراغت بيشــتر 
به چشــم مي آيد. تا نيمه شــب 
پاى تلويزيون نشســتن، ساعتها  
بى هدف رفتن بــه دنياى رايانه، 

صبح ها تا ديروقت خوابيدن و بخش عمده روز را با كســالت سپرى كردن، 
شــيوه اي رايج در نحوه گذران اوقات فراغت نوجوانان وجوانان در شــهرها 

است.
بعضى از نوجوانان، بخصوص نوجوانان پســر ، هم گروه هايى تشــكيل 
مى دهند و وقتى راهى مناســب براى گذران اوقات فراغت پيدا نمى كنند، 
براى والدين مايه نگرانى مى شــوند. چون ممكن است اوقات فراغتشان را با 

دست زدن به اعمال نابهنجار و حتى بزهكارى پركنند.
بسياري از دانش آموزان، اوقات فراغت به ويژه تعطيلات تابستان را دوره 
استراحت مطلق مي دانند. آنها اين دوران را زمانى براى فرار از فشار مدرسه 
تلقى مى كنند و فكر مي كنند كه بايد صرفاً به اســتراحت بپردازند. اين در 
حالي اســت كه به تجربه ثابت شــده در صورتي كه آموزش هايي به شكل 
سرگرم كننده براي دانش آموزان تدارك ديده شود، اوقات فراغت مي تواند 
نقطه عطفي در زندگي دانش آموزان باشــد و حتي آينده آنها را تحت تأثير 

قرار دهد.
مديريت شهرى در شــهر ها ميتواند نقش مهمى در تامين اوقات فراغت 
ايفا نمايد. اما متاســفانه با بودجه هاى كلان فرهنگى در شهردارى ها شاهد 

غفلت از اين مهم هستيم.
سيمين عفيفي روانشناس مي گويد:«اوقات فراغت، درواقع دوره تربيت 
غير رسمي براي دانش آموزان اســت كه اين تربيت غير رسمي حتي بيش از 
تربيت رســمي مي تواند در تغيير رفتار فرد مؤثر باشد. چرا كه فعاليت هاي 
غيررسمي اين دوره غالباً مورد علاقه بچه ها است و آنها آن را آزادانه انتخاب 

مي كنند».
به اين ترتيب اگر برنامه هاى آموزشى جالبى براي دانش آموزان تدارك 
ديده شود، اوقات فراغت آنها از حالت كســالت بار خارج مى شود و به جاي 
اين كه بچه ها از سر بيكارى به رفتارهاى نابهنجار روي آورند، مهارت هايي 
مى آموزند و هم خود را سرگرم مى كنند و هم امكان اشتغال پيدا مى كنند. 
در غير اين صورت، اوقات فراغت نتيجه مثبتى به همراه نمى آورد. بنابراين 
والدين لازم است در برنامه ريزي هايي كه انجام مي دهند علاقه فرزندانشان 

را نيز در نظر داشته باشند.
اى كاش شهردارى فردوسيه نيز مانند شــهردارى هاى ديگر به اين مهم 
مى پرداخت و امكانات خود را در اختيــار قرار ميداد. به عنوان مثال مي توان 
ترتيبي داد كه در مناطق فقيرنشــين بچه ها با كارت هــاي دانش آموزي از 
امكانات ورزشي و سرگرمي و آموزشي دولتي به طور مجاني يا با هزينه اندك 
استفاده كنند. يا مي توان بخشي از هزينه شــركت بچه هاي فقير در كلاس 
ها يا مكان هاي تفريحي و ورزشي را تأمين كرد و بر نحوه خرج آن هم نظارت 

كرد.
اگر برنامه مناســبى براى اوقات فراغت بچه ها تدارك ديده نشود، از يك 
طرف كسالت و از سوي ديگر خشــونت و رفتارهاى نابهنجار به سرعت ميان 
برخي از آنها جا باز مى كند. بنابراين بر شــهردارى ها و خصوصا شهردارى 
فردوســيه  واجب اســت كه اين ايده را كه اوقات فراغت چيزي زايد است را 
كنار بگذارند. طبيعى است كه اگر براى اوقات فراغت بچه ها هدف گذارى 

نكنيم، واقعاً هم اوقات فراغت زايد به نظر مى رسد.
معاونت فرهنگى اجتماعى شــهردارى هاى  فردوسيه ،ملارد و صفادشت 
متاســفانه هيچ برنامه اى دراين رابطه ندارند و دانــش آموزان دربلاتكليفى 
علاوه بر اينكه  موجبات عصبانيت والدين خــود را فراهم مى آورندخود نيز 

كلافه و منفعل ايام را به روزمرگى سپرى ميكنند.

نقد

در جلســه اى با حضور مهندس طاهرى فرماندار شهرســتان شــهريار، سيد 
جمال جليلى به عنوان سرپرست معاونت سياسى، امنيتى و اجتماعى فرماندارى 
شهرستان شــهريار معارفه گرديد. به گزارش روابط عمومى فرماندارى شهرستان 
شــهريار؛ در جلســه اى با حضور مهندس طاهرى فرماندار شهرســتان شهريار، 
عبدالعلى معاون فنى و عمرانى، اشجعى سرپرست معاونت برنامه ريزى و توسعه، 
رحيمى بخشدار مركزى، ملكى مسئول بازرســى و كاركنان شاغل حوزه معاونت 
سياســى فرماندارى شــهريار، ســيد جمال جليلى به عنوان سرپرست معاونت 

سياسى، امنيتى و اجتماعى فرماندارى شهرستان شهريار معارفه گرديد.
بنا بر اين گزارش؛ مهندس طاهرى فرماندار شهرســتان شهريار در اين جلسه 
ضمن تقدير از زحمات معاون سياســى، امنيتى و اجتماعى ســابق فرماندارى و 
آرزوى موفقيت براى معاون جديد، با حســاس عنوان كردن اين معاونت و منطق 
بودن با اهداف و سياست هاى نظام و دولت كه خدمتگزارى به مردم ميباشد اظهار 
داشت: خدمت به مردم، پاسخگويى به مطالبات آنها و نگاه مسئولانه نسبت به حل 
مشكلات داشــتن از نكاتى كه بايد با برنامه ريزى منظم و هماهنگ، بخوبى تدبير 
شود.فرماندار شــهريار با تاكيد بر اينكه امســال به لحاظ انتخابات براى ما سالى 
حساس و ويژه است و لازم اســت تمامى مجموعه ها مقدمات برگزارى بى حاشيه 
آنرا بخوبى فراهم كنند تصريح كرد: هدف ما مشــاركت مردم، راضى نكاه داشتنن 
و حضور حداكثــرى انها در انتخابات اســت كه اگر ميخواهيم به اين مهم دســت 
يابيم بايد از شــاه كليد حل اين موضوع كه برنامه ريزى و خدمت خالصانه به مردم 

ميباشد بدرستى بهره ببريم.
جليلى سرپرست معاونت سياســى، امنيتى و اجتماعى فرماندارى شهرستان 
شهريار در اين جلســه با تقدير از تاكيدات مكرر فرماندار بر كار و تلاش هدفمند، 
همــكارى و تعامل جهــت خدمتگزارى به مردم و حل مشــكلات، بيان داشــت: 
بنده فردى مشــورتى هســتم و بر هماهنگى و همكارى با تمامى مسئولين براى 
رضاى الهى اعتقاد دارم و قصد داريم مســائل سياسى را بر روال مناسب قرار داده و 

ساماندهى كنيم.
وى با تاكيد بر اينكه ســرفصل موضوعات ما در ســال جارى انتخابات است و 
رعايت اصل بى طرفى و امانت دارى جهت منافع مردم را امرى مهم ميدانيم اظهار 
داشــت: ميبايســت طبق خواســت فرماندار محترم در اين مورد كه ايجاد زمينه 
هاى مناسب و رضايتمندى مردم براى مشــاكرت و حضور حداكثرى در انتخابات 
ميباشد حركت نماييم و بطور ويژه به اين امر بپردازيم و ضمن انتقال درست اخبار 
به ســطح جامعه لازم اســت تمامى همكاران با كمك يكديگر و با درك صحيح از 

جايگاه خود گام برداريم.
جليلى در انتها با بيان اينكه اگر سه ركن مســائل امنيتى، سياسى و اجتماعى 
بدرستى مديريت شــود و در مراودات لحاط گردد ميتواند به به حل ساده تر ديگر 
مشكلات كمك كند خاطرنشــان كرد: بايد تلاش كنيم به گونه اى در جهت انجام 
وظايف خود حركت كنيم كه نكات مهم سياســى مدنظر قرار گرفته شود و با دقت 

به همه گروه ها هاى مردمى، شهرســتان شــهريار از مســائلى كه بر هماهنگى و 
همكارى خدشــه وارد ميكند دور نگاه داشــته شــود.مهندس طاهرى فرماندار 
شهرستان شهريار در جلسه معارفه معاون سياسى، امنيتى و اجتماعى فرماندارى 
شهرستان شــهريار گفت: معاونت سياسى حســاس ترين حوزه فرماندارى است 
و لذا منطق بودن اين معاونت با اهداف نظام و همســويى با سياســت هاى دولت 
لازم است. به گزارش روابط عمومى فرماندارى شهرســتان شهريار؛ در جلسه اى 
با حضور مهندس طاهرى فرماندار شهرســتان شــهريار، عبدالعلــى معاون فنى 
و عمرانى، اشــجعى سرپرســت معاونت برنامه ريزى و توســعه، رحيمى بخشدار 
مركزى، ملكى مسئول بازرسى و كاركنان شاغل حوزه معاونت سياسى فرماندارى 
شــهريار، ســيد جمال جليلى به عنوان سرپرســت معاونت سياســى، امنيتى و 
اجتماعى فرماندارى شهرستان شهريار معارفه گرديد. بنا بر اين گزارش؛ مهندس 
طاهرى فرماندار شهرســتان شــهريار در اين جلســه با بيان اينكه دشمنى هاى 
بسيارى از ابتداى انقلاب تا اكنون ميخواستند نظام جمهورى اسلامى را به چالش 
بشــكند اما ناكام ماندند اظهار داشت: مردم همواره پشــت نظام ايستاده اند و لذا 
بدرستى از مســئولين توقع دارند وظيفه خود را كه خدمت به مردم ميباشد انجام 
دهند. فرماندار شهرستان شــهريار تنها مرجع و ماواى مردم را فرماندارى عنوان 
كرد كه در شرايط دشوار فعلى كشــور مراجعه كرده و انتظار مساعدت دارند بيان 
داشــت: بايد نوع خدماتمان به مردم متفاوت و در حد اعلاء باشد و معاونت سياسى 
به عنوان حساس ترين حوزه فرماندارى بايد منطبق با سياست هاى نظام و همسو 

با دولت باشد و در جهت پاسخگويى به مطالبات مردم برنامه ريزى نمايد.
نماينده عالى دولت در شهرستان شهريار با بيان اينكه امسال سالى دشوار براى 
مجموعه اجرايى شهرستان است و همه ميبايســت براى برگزارى انتخابات آماده 
شوند خاطرنشــان كرد: هدف، مشاركت مردم و راضى نگاه داشــتن آنها و حضور 
حداكثرى در انتخابات اســت كه شاه كليد دســتيابى به اين اين امر مهم خدمت 

خالصانه، توجه به مسائل و مشــكلات مردم، نگاه مسئولانه نســبت به حل آنها و 
همكارى تمامى مسئولين ميباشد.

مهنــدس طاهرى با اشــاره به اينكــه امروز ما در جلســات و شــوراى تامين 
شهرســتان نكاتى را در نظر گرفته ايم كه ساليان ســال به آنها توجهى نشده بود 
و بر حل آنها اراده اى محكــم داريم تصريح كرد: موضوع مواد مخدر و پاكســازى 
نقاط آلوده شهرستان،  جمع آورى ضايعات، آزادسازى مسيلها و بستر رودخانه ها 
و برخورد با املاك غير مجاز در سطح وســيع از اقداماتى است كه با جديت به آنها 
ورود پيدا كرده ايــم. وى افزود: در رابطه با مبارزه با معظــل مواد مخدر و معتادين 
متجاهر كه امروز نارضايتى هاى بســيارى را بهمراه دارد علــى رغم برخورد هاى 
مقطعى كه صورت گرفته اما نتيجه اى مطلوب حاصل نشــده و مــا با مطالعات و 
بررسى هايى كه انجام شــده، ميخواهيم يكبار براى هميشــه كارى اساسى انجام 
دهيم و اين موضوع را مرتفع كنيم و با وجود اينكه تبعاتى براى ما خواهد داشــت 
اما عهد و پيمان بســتيم كه اين موضوع را ســاماندهى كنيم. فرماندار شــهريار با 
تقدير از معاون سياســى، امنيتى و اجتماعى اســبق فرماندارى و تلاشــهايى كه 
در مدت تصدى انجام دادند اظهار داشــت: متاســفانه اى اواخر به دليل عدم دقت 
ايشان شهرستان دچار مشكلاتى شــد و ما توقع داشتيم ايشان كه معاون سياسى 
فرماندارى بودند از رفتار، گفتار و اعمال خود مراقبــت ميكردند و با توجه به اينكه 
فرماندارى به عنوان بالاترين مرجع دولت در شهرستان ميباشد، همه مردم و گروه 
ها و گرايش و افكار آنها را در نظــر ميگرفتند. نماينده عالى دولت در شهرســتان 
شــهريار فرماندارى را هماهنگ كننده موضوعات دانســت كه بايــد زمينه هاى 
مناســب كار و خدمت به مردم و آرامش ســطح جامعه را فراهم كند و خاطرنشان 
كرد: حوزه سياسى نيازمند تدبيرى مناسب است و شــايد بسيار دشوار باشد و لذا 
ابراز يك موضوع ناپخته و نســنجيده در حاليكه جرم تلقى نگــردد و به دليل نوع 
محتوا مسئله اى حاد ارزيابى شود و از جانب مســئولى بيان شود ناشايست بوده و 

بايد از آن پرهيز شود.
فرماندار شهرســتان شــهريار با بيان اينكه با تمامى اين مســائل خوشبختانه 
شــوراى تامين بصورت يكدل و هماهنگى مثال زدنى در سطح استان با احساس 
مسئوليت در جهت اهداف سياسى شهرستان گام برداشته اند و نگذاشتند خدشه 
اى وارد شود گفت: اميدواريم حضور معاون سياســى جديد روند مناسبى را ايجاد 
كرده و اين هماهنگى و همدلى بيشــتر شــود و با كار و تلاش مســتمر ما دغدغه 
اى از جانب اين معاونت نداشــته باشيم. طاهرى در انتها شهرســتان شهريار را از 
جهات مختلفى در اســتان تهران متفاوت عنوان كرد و نگاه ها به اين شهرســتان 
را ويژه دانســت و افزود: خوشــبختانه آقاى جليلى تجارب ارزنده اى در ســطوح 
مختلف وزارت، استان و شهرستان دارند و با مســائل سياسى آشنايى كامل دارند 
كه حضورشان در زمان انتخابات براى شهرســتان شهريار نعمتى ارزشمند است و 
اميدواريم  با مديريت خوب ايشان و توجه به نكات سياسى، اوضاع بيش از گذشته 

تحت كنترل و مديريت قرار بگيرد.

با حضور طاهرى، فرماندار شهريار انجام شد:

نقش رسانه در حمایت از تولید ملی
يك نمونه كوچك و تأثيرگذار در شهرســتان شــهريار كه مى تواند به 
كمك رسانه كشور را وارد عرصه جديدى در بخش حمايت از توليد داخلى 

و ايجاد رونق اقتصادى گردد.
چند سالى است كه رسانه در عرصه انتشــار اطلاعات و اخبار با استفاده 
از اينترنت و درگاه هاى فضاى مجازى، سرعت بى نظيرى را به عرصه كارى 
دارد و گاهى در اين روزها به كرات ديده شــده كه يك حادثه يا خبر كوچك 
در يكسر دنيا در عرض چند ثانيه در گوشــه ديگرى از اين دنياى خاكى در 
حال ديده شدن و پيگيرى شدن هست كه اين مهم مى تواند در عرصه هاى 
مختلفى با اســتفاده از اهالى فن خبر بســيار به توليد و عرصه هاى مختلف 

ديگر كمك كند.
در ســالى كه به فرموده مقام معظم رهبرى (مدظله العالى) به سال رونق 
توليد نام گذارى شده به راستى نقش رسانه در اين عرصه كه مى تواند باشد، 
البته بايد در اين حمايت ملى از تحريم ها بسته شدن بازار عرضه و تقاضا در 
كشــورهاى ديگر را هم مطرح نمود زيرا كمى در حال حاضر ورود و يا زنده 

ماندن در عرصه اقتصادى سخت و گل ها غيرممكن هست.
رســالتى كه از ديرباز بر عهده رســانه و يا اهالى رســانه قرار داده شده 
شناســايى اســتعدادهاى بالقوه و بالفعل در هر حالتــى و معرفى به عموم 
جوامع نيز هســت پس معرفى افــراد و صنعتگرانى كــه در اين خاك كه 
باتحمل تمامى فشارها سعى در توليدى باكيفيت هستند كارى بيش از يك 

مأموريت براى خبرنگار يا رسانه است.
حدود بر يك سال است كه فرماندارى شهرستان شهريار اقدام به بازديد 
ميدانى از محل كارخانه هاى صنعتى و كارگاه هاى توليد به واســطه حضور 
كارگروهى با عنوان "كارگروه رفع موانع توليد " كرده كه مى توان به عنوان 
عملكرد باافتخار اعلام كــرد كه هيچ كارگاه و كارخانــه اى كه در اين دوره 
زمانى اين كارگروه در آن مركز حضور به هم رســانه با تعطيلى روبرو نشده 
و اين شــايد بهترين اميدواركننده ترين خبر براى توليدكننده، صنعتگر و 

كاركنان و كارگران زحمتكش در عرصه صنعت باشد.
حال نقش رسانه در اين عرصه چه مى تواند باشد ؟؟

رســانه ها مى توانند ســهم بخش هاى مهم توليد در زمينه هاى صنعت، 

كشــاورزى و خدمات و تأثير هركدام بر روند توســعه را به جامعه نشــان 
دهند تا عوامل توليد به نســبت صحيحى در اين بخش هــا توزيع و بهترين 
استفاده ممكن از آن ها به عمل آيد. از ســوى ديگر ترغيب مردم به استفاده 
از كالاهاى داخلــى و معرفى كالاهاى باكيفيت و اصــلاح فرهنگ و الگوى 
مصرف كالاهاى خارجى يكى ديگر از وظايف خطير رسانه هاســت. چراكه 
اطلاع رســانى در اين زمينه مى تواند در تنظيم بازار و جلوگيرى از تضييع 
حقوق توليدكننــدگان و مصرف كنندگان مؤثر باشــد و بــا حركتى ملى 
لطمات وارده از جانب قاچاق به توليد داخلــى و حقوق مصرف كنندگان را 
كاهش دهد.در اين راستا ايجاد فرهنگ صادراتى و عزم ملى درزمينهٴ توسعه 
صادرات و قطع وابســتگى به درآمدهاى نفتى امرى اجتناب ناپذير است كه 
رسانه ها مى توانند در اين زمينه فعاليت هاى گسترده اى انجام دهند چراكه 
هرچه مطبوعات درزمينهٴ اطلاع رســانى و گزارش عملكرد دســتگاه هاى 
دولتى و مؤسسات غيردولتى دقيق تر عمل كنند، زمينه فساد و رانت جويى 

در كشور محدودتر، خادمان دلگرم و متخلفان دلسرد مى شوند.
رســانه ها مى توانند با معرفى فرصت هاى سرمايه گذارى در كشور نقش 
مهمى در جذب ســرمايه هاى داخلى و خارجى و افزايش اشتغال ايفا كنند. 
آنان با معرفى شــيوه هاى جديد تجارى و منافع حاصــل از آن مى توانند بر 

تقويت مزيت رقابتى و كاهش قيمت تمام شده مؤثر باشند.
از ســوى ديگر رشــد فناورى هاى ارتباطى در دهه هاى اخير و همه گير 
شدن آن در بين عموم مردم و كسب وكارهاى مختلف اثرات انكارناپذيرى بر 
اقتصاد، تجارت، توليد، فرهنگ و ارتباطات جمعى داشته است كه ازجمله 
اثرات آن در بخش توليد و تجارت مى توان به شــكل گيرى مدل هاى جديد 
تجارى، بهبود كارايى و اثربخشــى مدل هاى تجارى سنتى، بهبود كارايى 
زنجيره تأمين كالاهاى اساسى، شفافيت در بازار و... اشاره كرد. بخش هاى 
مختلف تجارى و توليدى نيز مى توانند با اســتفاده از فناورى هاى يادشده، 

كارايى فرايندهاى تجارى خود را بهبود بخشند.
اســتفاده از فناورى اطلاعــات و ارتباطــات در توليد و تجارت ســبب 
كاهش قيمت تمام شــده، بهبود كيفيت تصميم گيرى، توســعه صادرات 
با پياده ســازى پنجره واحد تجــارى، ورود بــه بازارهاى جديــد و بهبود 

مكانيسم هاى حاكم بر بازار 
از طريــق افزايــش رقابت 

مى شود.
و از سوى ديگر مى تواند 
محصــولات  به ســادگى 
را  توليدشــده  باكيفيــت 
بــا مقايســه هاى عينى در 
ضمنى با محصولات مشابه 
خارجــى بــازارى را براى 
ايجــاد  مصرف كننــدگان 
كند كه محصــول باكيفيت 
توليدشــده در داخل كشور 
را با آســانى از توليدكننده 
اصلى خريــدارى نمايند و 

دست پاره اى از افراد كه به اصطلاح بازار سنتى به عمده فروش خرده فروش 
و پخش كننده و ... را كوتاه كرده و در عوض ســود واردشده هر محصول به 
ســبد خريد خانواده ها را از اين طريق از جيب خانواده كم كرده و به ســوى 

توليدكننده و مصرف كننده سرازير كند.
بر اين اساس مى توان گفت كه اهميت مطبوعات تا بدان جاست كه از آن 
به عنوان ركن چهارم دموكراسى ياد مى شود. امروزه جامعه اى توسعه يافته 
تلقى مى شود كه بتواند در كنار شــاخصه هاى اقتصادى بر معيار آموزش و 
اطلاعات و در حقيقــت عنصر دانايى اجتماعى تأكيد كنــد كه اين مهم در 
شهرستان شــهريار كه جمعيتى بيش از چند استان كشــور رادار است با 
تصميمى كه از ســوى "كارگروه رفع موانع توليد" در اين شهرستان ايجاد 
گرديد موانع به طور واقعى در حال زدوده شــدن اســت و ايــن مهم بايد از 
طريق صحيح خود به ديگر شــهرها و شهرســتان ها و اســتان هاى كشور 
مخابره شــود تا از اين روش هاى مديريتى الگوبــردارى صحيحى گردد تا 
ديگر صنعتگران كه با مشكلات و دســت اندازهاى مختلف در حال روشن 

نگه داشتن چراغ توليد خود هستند بيش ازپيش اميدوارتر گردند.

محسن اردستانيان

غلامرضا جبارى
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باحضور پنجاه هنرجوى آموزشــگاه 
موســيقى ترنــم مهــر اجــراى زنده 
موسيقى در سالن شهيد كافى شهريار 

برگزارشد .
به گــزارش روابــط عمومــى اداره 
فرهنگ وارشاداسلامى شهريار، باهدف 
آموزش آكادميك موســيقى كنسرت 
هنرجويان آموزشــگاه موسيقى ترنم 

مهر به سرپرستى  محســن ابوالقاسم 
باحضور دوستداران موسيقى وخانواده 
هنرجويان نوجوان درســالن شــهيد 

كافى  شهريار برگزارشد.
بنا بــر هميــن گزارش،دراين اجرا 
هنرجويان نوجوان آموزشگاه موسيقى 
ترنم مهر به اجراى قطعاتى از موسيقى 
كلاسيك و فولكلوريك  جهت حاضرين 

پرداختند كه مورد استقبال واقع شد .
نيك خواه سرپرســت اداره درمورد 
هنرجويــان  كنســرت  برگــزارى 
آموزشگاه ها بيان داشت: رشد  و تعالى 
هنرموســيقى متضمن آموزش علمى 
وكاربردى مى باشــد ونقش آموزشگاه 
هاى موسيقى دررشــد وتعالى اين هنر 

بسيار موثراست .

كنسرت  هنرجويان كودك 
ونوجوان در شهريار

اجتماعى

 

فرصت  طلبان 
هميشه

 برنده اند؟!!
در عرصــه سياســى كشــور 
همــواره عــده اى وجــود دارند 
كه رنگشــان با  گــردش فضاى 
سياســى تغيير مى كنــد، روزى 
كه اصولگرايان بر كار باشــند به 
آن رنگند و هــرگاه اصلاح طلبان 
بر مسند بنشينند رنگشان تغيير 

مى كند.
 فرصــت طلبــان در عرصــه 
منطقه اى هم حضــورى پررنگ 
دارند. آن ها هــم اكنون به انتظار 
نشســته اند كه كفــه راى كدام 
كانديدا ســنگين تر است تا براى  
بيعت به ســمت  وى بروند. از اين 
رو فرصت طلبان  چهره هايى هســتند  كه هميشه هستند و از رنگى به رنگ 
ديگر تغيير مى يابند وحضور  موثرى در همه عرصه هاى  سياسى ، انتخاباتى 

، فرهنگى و  اقتصادى دارند.
 فرصت طلبى با استفاده از فرصت ها متفاوت است. استفاده از فرصت يك 
فضيلت است و زندگى  را ميتوان اســتفاده از فرصت  ها دانست ولى فرصت 
طلبى يك رذيلت است كه بر  اســاس  ترجيح منافع فردى بر منافع  عمومى  
و ملى شــكل مى گيرد. از اين رو فرصت طلبى  رفتارى اســت خودخواهانه 
كه منافع آن به شــخص  بر مى گردد. همين خط فاصله بين  فرصت طلبى و 

استفاده از فرصت ها مى باشد.
 درحال حاضر عده بسيارى اعتقاد دارند كه دولت در اختيار اصلاح طلبان 
است ولى اگر درهمين شهرســتان شــهريار بين مديران ارشد شهرستان  
بگرديد به اندازه انگشت هاى يك دســت اصلاح طلب پيدا نمى كنيد ولى به 
وفور افرادى را مى بينيد كه يك شبه اصلاح طلب شــده اند  و چون به ميز و 
پست رسيده اند  عهد و پيمان را فراموش كرده اند و بيش از  هر چيز بر سبيل 
منافع شــخصى مى روند. رشــد و ارتقاى هر فردى در سيستم ادارى حقى 
است همگانى و هر كسى حق دارد براى رســيدن به سمت و مقام از راه هاى 
مشروع و اخلاقى تلاش كند ولى فرصت طلبى  نه مشروع است و نه  اخلاقى 
. همين افراد اگر تندرو ترين كانديــداى اصولگرا در انتخابات 92 و 96 پيروز 

مى شد  در رنگ ديگرى بودند و خود را به شكل ديگرى نشان ميداند.
از ســوى ديگر عده اى هســتند كه مى كوشــند با فرصت طلبى خود را 
بخشــى از مردم يا حتى نماينده تام الختيار مردم بدانند  و ادعا كنند اصلاح 
طلبان با شــعارهاى پوچ و تو خالى مــردم را گول زده اند و حــالا بايد  عليه 
اين جماعت بى اخلاق تلاش كــرد. وفرياد وا مردما ســر ميدهند كه گويى 
اصلاح طلبان در حال بلعيدن شهرســتان شهريار هستند. اين جماعت حال 
كه  فشارهاى اقتصادى  بر مردم وارد شده  و تحريم ها به كشور فشار واردمى 
كند خود را دلسوز نشــان ميدهند تا فرصت طلبانه   خود را  جريان ديگرى 
عزيز كنند.  دولت جناب آقاى روحانى حتما ايرادات و اشكالاتى دارد كه بايد 
بيان شــوند و اصلاح طلبان هم به عنوان يك جريان سياسى  عده اى انسان 
هستند كه امكان دارد  در مواردى خطا كنند. همانطور هم كه اصلاح طلبان 
مى توانند به نقد اصولگراها بپردازنــد ، اصولگراها هم حق نقد اصلاح طلبان 
را دارند. ولى فرصت طلبان افرادى هستند كه نه به قصد نقد كه به قصد  نيل 
به اهداف و اغراض شــخصى در پى تخريب چهره يك فرد يا جريان هستند. 
اين فرصت طلبان تازه از راه رسيده مى كوشــند با حمله به يك تفكر اصيل  
خود را نشــان دهند ولى بزرگترين   و بهترين محكمه افكار عمومى هستند 
كه اغراض شــخصى و فرصت طلبى را  از  نقد و دلسوزى تشخيص مى دهند.  
هميشه حمله كردن نشان دهنده پيشرو بودن نيســت. فرصت طلبانى كه 
از بلعيدن شهرســتان نگرانند و  فرصت طلبانى  كه با راى مردم  به دولت بر 
مســئوليت خويش نشســته اند ولى به عهد و پيمان با مردم  بى توجهند  دو 
سوى يك سكه اند. فرصت طلبان هميشه برنده نيستند چون محكمه افكار 
عمومى كمتر خطا مى كند و فرق دلسوزى و نقد و  غرض ورزى و خودنمايى 

را مى فهمد.
* فعال اصلاح طلب

نقد

* هادى عظيمى

از منظر اســلام خداوند متعال در برابر هر نعمتى، 
مســئوليتى را بر عهده انســان قــرار داده و به ميزان 
مسئوليت نيز از انســان بازخواست خواهد نمود گاهى 
اين مسئوليت ها نصبت به شــخص خود انسان است 
گاهى در تعامل با خانواده معنا ميشود و گاه در برخورد 
با جامعه.با توجه به استقرار نظام اسلامى كه خود يكى 
از نعمتهاى بزرگ الهى است شــكر اين نعمت مراتبى 
دارد كه مهمترين آنها حل مشكلات مردم است و اين 
مهم به دســت نمى آيد مگر با به كارگيرى مسئولينى 

با تقوا و كوشا.
قرآن كريم نيز بر اين اصل تأكيد دارد كه ادارة امور 
مردم امانت سنگينى است كه بايد به شايستگان و اهل 

آن سپرده شود.
وا الأْمََاناَتِ إلِـَـى أهَْلهَِا»؛  «إنَِّ االلهّ  يأَْمُرُكُمْ أنَْ تـُـودُّ
همانا خداوند امر مى كند شما را به اين كه امانات را به 

صاحبانشان برگردانيد.
 پس در هر مديريتى و ادارة هــر كارى بايد اهل آن 
را يافت و امانت را به وى ســپرد.نگاه دين به مسئوليت 
با طعمه اى كه بدســت مــى آيد تا از آن بهــره ببريم 
متفاوت اســت. على عليه الســلام به منظور تصحيح 
بينش ادارى كاركنان، در نامه اى به اشــعث بن قيس، 
استاندار آذربايجان، مى نويسد: «إنّ عملك ليس لك 
بطعمة ولكنّه فــى عنقك أمانة»؛ همانــا كارى كه به 
عهدة تو است طعمه اى براى تو نيســت، بلكه امانتى 
اســت بر گردن تو. دين لازمه پذيرش مســئوليت را 
اهل بودن معرفى مى نمايد كه در صورت عدم توانايى 
باعث هــلاك ميشــود.در حديثــى اميرالمومنين به 
شريح قاضى ميفرمايد: «يا شــريح! قد جلست مجلساً 

لا يجلســه إلاّ نبىّ أو وصىّ نبىّ أو شقىّ»اى شريح! تو 
در جايگاهى نشسته اى كه نمى نشيند در آن منصب، 
مگر پيامبر يا وصىّ پيامبر يا شــخص بدبخت.در اين 
كلام پذيرش مســوو ليت بدون لياقت موجب بدبختى 
شخص اســت. بنابراين، اهل ايمان خود را در معرض 
مســئوليتى قرار نمى دهد كه اهليت آن را نداشــته 
باشد. پذيرش كارى كه در عهدة طاقت و توانايى انسان  
مؤمن نيست، سبب ذلت و خوارى او است. مؤمن عزيز 
اســت و خداوند ذلتّ مؤمن را نمى پســندد و در ادارة 
امور نيز بايــد عزّت خود را حفظ كنــد. اين دقت تا آن 
جا است كه اگر به فردى مســئوليتى پيشنهاد شود و 
او بداند كه فردى شايســته تر از او هست، هرگز خود را 

پيش نيندازد.
پيامبرگرامى اسلام نتيجه پذيرفتن مسئوليت را در 
زمان عدم توانايى اينگونه بيان مينمايد:مَنْ توََليّ عَمَلا 
وَءُ مَقْعَدُهُ مِنَ النّارِ؛هر  َّهُ ليَْسَ لهَُ بأِهْل، فَليْتُبَّ وَ هُوَيعَْلمَُ أن
كه رياســت و مســئوليتي را بپذيرد و بداند كه اهليّت 
آن را نــدارد، ـ در قبر و قيامت ـ جايــگاه او پر از آتش 
خواهد شد.ودر حديث نورانى ديگرى ميفرمايند: «مَنْ 
مَ عَلي قَومٍ مِنَ المُْسْــلمِينَ وَ هُوَ يرَي أنََّ فيهِمْ مَن  تقََدَّ
هو افضلُ منه فقد خانَ االلهَّ  و رسولهَ و المُسلميِن.»«هر 
كس جلودار - مســئول- عده  اي از مســلمانان گردد 
در حالي كه مي داند در بين مســلمين  فــردي بهتر از 
او وجود دارد پس خائن به خدا، رســولش و مسلمانان 
خواهد بود.»اين مســئوليت نه تنها دامن كسى را كه 
اين كار را پذيرفته ميگيرد بلكه طبق روايات كسى كه 
او را گمارده اســت نيز خائن محسوب ميشود.آنجايى 
كه حضرت ميفرمايد: «مَنْ اسْــتَعْمَلَ غُلاماً في عِصابةٍَ 

»«هر كس  ِ مِنْهُ فَقَدْ خــانَ االلهَّ فيها مَنْ هُوَ أرَْضــي اللهِّ
جواني را به حكومت جمعي بگمارد در حالي كه فردي 
در بين آن جمع  وجــود دارد كه بيشــتر مورد رضاي 
خداســت به خداوند خيانت كرده اســت.»قطعا قيد 
مورد رضايت خداوند بودن از جهت اهليت داشــتن و 
متخصص بودن در زمينه اى اســت كه مسئوليت آن 
را بر عهده ميگيردنه صرف عبادات شــخصى و فردى 
پس انتخاب نيز مانند ديگراعمال انســان مورد سوال 

قرار خواهد گرفت. 
انتخاب مســئول به جهــت اداره امور مســلمين 
از وظايف بســيار سخت و پيچيده ايســت كه از عهده 
هر شخص عادى خارج اســت اما با بهره گيرى از كلام 
معصومين ميتوان ويژگى هايى كه بايد در مســئولين 
نظام اســلامى باشــد يافت .اميرالمومنين ع در نهج 

البلاغه به ويزگى هاى زير اشاره ميفرمايند:
تجربــه  سليم،داشــتن  عقــل  از  برخــورداري 
و  نصيحت گــري  روحيــه  از  كافي،برخــورداري 
نحصيت پذيري،رعايت تقواى الهي ،پايبندي به اجراي 
حدود الهي،داراي ظرفيت و سلامت روحي،اتصاف به 

پاك دامني و پارسايي ،
پايدار در برابر مشــكلات و ناملايمات،بهره مندي 
از روحيه عفــو و گذشت،شــجاع بودن،رحم و عاطفه 
نسبت به محرومان و ضعيفان،عدم آلودگي به معاصي 
خداوند،عدم شــيفتگي به قدرت،داشتن ابتكار عمل 
در كارهاي محوله به وي،داشتن اعتماد به نفس،عدم 

حرص نسبت به ماديات،
با توجه به ارائه اين اسلوب به جهت انتخاب مديران 
در جامعه اســلامى متاسفانه شــاهد انتخاب افراد به 

جهت انتســاب و يا حضور در حزب مطبــوع و يا ...مى 
باشــيم.مديرانى كه دنياى مردم و آخــرت خود را به 
جهت عدم كفايت و اهليت تبــاه ميكنند.در اين مقام 
نبايد ازوظيفه مردم هم چشم پوشى كرد كه: «إنَِّ االلهَّ 
مْ؛ در حقيقت   مٍ حَتَّى يغَُيِّرُواْ مَا بأَِنفُْسِــهِ لاَ يغَُيِّرُ مَا بقَِــوْ
خدا حال قومى را تغيير نمى  دهد تــا آنان حال خود را 
تغيير دهند»و بايد دانســت افرادى كــه بدون اهليت 
مسئوليتى را ميپذيرنداگرچه به ظاهر شايد در اين دنيا 
آب و نانى براى خود و اطرافيان دســت و پا كنند ولى 
آتش خشــم خداوند به آنها نزديك است كه« إنَِّ رَبَّك 

لبَِالمِْرْصَاد»براستى كه پروردگارت در كمين است. 
حجه الاسلام حميدرضا نظرى
مديرعامل موسسه موعود(عج)

انتخـاب مسئوليـن صالـح تنها راهكار
 برون رفت از مشكلات كشور

شهرستان شــهريار بيش از 27 هزار واحد صنفى شناسايى شده دارد كه حدود 
هزار واحد نيز بصورت خدماتى مثل آرايشــگران و خياطان...  نيزدر منازل مشغول 
كار هستند ، اتاق اصناف شهرســتان شــهريار از 31 اتحاديه توزيعى ، توليدى و 
خدماتى تشكيل شده است، كه بسيارى از اتحاديه ها در ساختمان اصناف مستقر 
هســتند و اتحاديه همچون املاك ، آهنگران ، نانوايان ،اتومبيل ، لوازم برقى ، گل 

و گياه و تزئينات در بيرون از  ساختمان و در نقاط مختلف شهر پراكنده هستند.
نكته قابل توجه اينكه از تعداد اين 28 هزار واحد صنفى  چيزى حدود 16 هزار 
واحد داراى پروانه كسب هستند و مابقى يا درحال تشكيل پرونده اند يا در مرحله 
صدور هستند و يا اصلا تشــكيل پرونده نداده اند  يا در حال جابجايى هستند اين 
افراد بيشــترين ضربه را به اقتصاد كشور و سيســتم اقتصادى وارد ميكنند كه در 

ادامه به تعداد از آنها خواهيم پرداخت: 
1- فرار از پرداخت ماليــات، اكثر اين واحد ها براى فــرار از ماليات با پرداخت 
هزينه ناچيز تشكيل پرونده ميدهند و هنگامى كه نامه دارايى به آنها داده ميشود 
، اقدامى انجام نمى دهند و تا اتحاديه بخواهد دوباره برايشــان اخطار بفرســتد و 
پروسه پلمپ انجام شود كه شش ماه تا يك سال زمان خواهد برد . با توجه به تعداد 
زياد اين واحدها كه بيش از 11 هزار واحد در ســطح شهرســتان ميباشد، ضربه 

بزرگى به  درآمد مالياتى كشور زده ميشود.
2- هزينه هــاى تحميلى به اتحاديه ها بابت بازرســى مجدد، ارســال پلمپ، 
تشريفات ادارى و ... بيشــتر از هزينه اندك  دريافتى ميباشــد كه اتحاديه ها را با 

مشكلات عديده روبرو ساخته است.
3- ايجاد رقابت ناســالم بين جواز داران و بدون جوازها، در كيفيت ارائه كالا و 

خدمات و .. تاثير مستقيم و ويرانگرى خواهد گذاشت.
4- كافى نبودن نظارت مســتقيم بر فروش كالا و خدمات در اين واحدها باعث 

هرج و مرج در ارائه قيمت مصوب كالا و خدمات و التهاب بازار ميگردد.
عدم صرفه اقتصادی اتحادیه ها 

با توجه به اينكه منابع در آمد اتحاديه ها از محل دريافت عوارض ســاليانه مى 
باشــد و اين مبلغ ناچيز كه از 40 هزار تومان تا 900 هزار تومان در تغيير اســت، 

تامين كننده مخارج اتحاديه ها نخواهد بود.
برخى اتحاديه هــا داراى تنها 100 الى 200 واحد صنفى هســتند كه با وجود 
دو كارمند حقوق بگير با هزينه هاى جارى كشور اتحاديه مذكور فقط توان تامين 
حقوق كارمند خود را از محــل درآمد عوارض دارد و با توجه بــه اينكه در اينگونه 
اتحاديه ها هيئت رئيسه، حقوقى دريافت نمى كنند گاهاً توان پرداخت 20  درصد 
اتاق اصناف را هم ندارند و هميشــه نگران تامين حقوق كارمندان خود هســتند. 
وجود اين اتحاديه هاى ناتوان ضربه بزرگى بــر گردانندگان اتاق اصناف ميزند چرا 

كه تامين نشدن هزينه كارمندان اتاق اصناف  و ساير هزينه ها كه از طرف اتحاديه 
ها از محل دريافت 20 درصد درآمد اتحاديه ميباشد توان مالى اتاق را تنزل داده و 

باعث ايجاد مشكلات فرآوانى در اداره اتاق خواهد شد.
شايد بپرســيد چرا اينگونه  با وجود مشــكلات اقتصادى اتحاديه هاى زيانده 
ادغام نميشوند و ما بايد در پاسخ بگوئيم؛  طرح ادغام چند سالى است كه تا مرحله 
اجرايى وارد شده ولى در مراحل پايانى مغفول مانده اســت و ادامه اين روند باعث 

كاهش توان مالى اتاق و ضربه زدن به اداره آن گرديده است.
كه اميد است مســئولين زيربط تدابير لازم را اتخاذ كنند تا بحران اين اتحاديه 

ها حل شود.
تداخل صنفی 

با عنايت به اينكه برخى اتحاديه ها از چندين رسته مختلف تشكيل شده است 
و چون بدون كارشناسى لازم در تعيين رسته صورت گرفته اتحاديه هاى همگن را 

با مشكل تداخل صنفى مواجهه نموده است.
به طور مثال چاپ بنر، كپى و هرگونه دستگاه چاپ در اختيار اتحاديه عكاسان 
و چاپخانه داران ميباشــد ولى اتحاديه لوازم برقى در دفاتر تابلو سازى دستگاه بنر 
داير نموده است يا لوازم التحرير فروشها دســتگاه كپى دارند .يا تالارهاى پذيراى 
اقدام به ايجاد آتليه سيار در داخل تالار، اجاره ماشــين عروس و گل آراى و ... مى 

نمايند  
اين نوع تداخل در تمامى رســته ها مشهود اســت كه ذكر مثال  بيشتر در اين 

مقوله نمى گنجد.
اين تداخل باعث ميشــود اتحاديه ذينفع براى واحد صنفى اخطار بفرستد كه 
پروسه اخطار و پلمپ باعث فرســايش در روند كارى اتحاديها و تحميل هزينه دو 

چندان خواهد شد.
نداشتن برنامه مدون و قانونمند در اتحادیه 

عدم توانايى اتحاديه هــا در تامين مالــى صنف  باعث ميشــود اهداف اصلى 
اتحاديه در حمايت از صنوف تحت حمايت و همچنين ارائه آموزشهاى واحد هاى 
صنفى با مشكلات قابل توجه اى مواجهه شــده و كارايى اصلى اتحاديه در تشكيل 

كميسيون هاى مربوطه را كاهش چشمگيرى مى دهد. 
سنتی بودن اتحادیه ها 

بسيارى از هيئت ريســه اتحاديه طبق سنوات گذشــته از افراد قديمى صنف 
انتخاب ميشــوند كه در صنف خود سرشناس هســتند و اين انتخاب سنتى ساير 
معيارهاى مديريتى از قبيل تحصيلات و ... را تحت الشــعاع خود قرار داده و باعث 
شده است كه بيشتر هيئت رئيســه ها از ســواد كافى براى مديريت اتحاديه خود 
با تكنولوژى جديد برخوردار نباشــند. تعداد انگشت شــمارى از اتحادى ها مجهز 

به سايت اطلاع رسانى و سيستم 
هاى الكترونيكى جديد هســتند 
كه اين امر باعــث هدر رفت وقت 
و سرمايه و گرفتار شدن مراجعه 
كنندگان در پروســه كاغذ بازى 
ادارى ميشــود. البته در سالهاى 
اخيــر وزارت صمــت بــا ايجاد 
درخواســت  يكپارچه  ســامانه 
گامهــاى  الكترونيــك  جــواز 
ازپرزشــمندى برداشــته است 
كه قابل تقدير اســت ولى هنوز با 
عملياتى شــدن كامل آن فاصله 
زيــادى داريم چــون واحد هاى 
صنفى آموزش هــاى لازم در اين 

خصوص را فرا نگرفته اند.
نبود درآمد کافی در اتحادیه ها

 براى دريافت حقوق هيئت رئيســه رقبت چندانى براى ورود افراد جديد ايجاد 
نميكند و اتحاديه هاى در شهرســتان وجود دارند كه چندين دوره متوالى در اين 
مسند هســتند كه با ورود قانون جديد نظام صنفى اين مشــكل نيز در آينده حل 
خواهد شد و هر هيئت رئيسه بيشــتر از دو دوره متوالى نمى تواند در مسند هيئت 

رئيسه بماند.
توان مدیریتی هیئت رئیسه 

هيئت رئيسه اتاق هاى اصناف بايد با ايجاد تعامل  بين مسئولان شهرستان در 
جهت رونق توليد و عرضه خدمات گام هاى مثبتى را بردارند ولى با توجه به دلايل 
مختلف كه اشاراتى به آن شــد نه تنها در ايجاد اين تعامل با مشكل مواجه هستند 

بلكه توان ارائه خدمات  بهتر رابه واحد هاى صنفى ندارند. 
در اصل اتحاديه هــا تمام حق عضويــت دريافتى را صــرف پرداخت حقوق و 
ســنوات كارمندان خود ميكنند و در زمينه هاى وظايف اصلى اين تشكل درمانده 
مى مانند خارج از اين موارد اختلافات درون ســازمانى و جنــاه بندى هاى ايجاد 
شده در اصناف شهرســتان عملا كارايى اصلى اتاق را فلج كرده و بلا تكليف بودن 
اتاق جهت انتخاب رئيس باعث بروز مشكلاتى در اين نهاد مردمى گرديده ايت كه 
اميد ميرود مسئولين شهرســتان  با درايت لازم  اتاق اصناف را از بلا تكليفى نجات 
دهند تا مسئولين اين بخش بتوانند در ســاماندهى صنوف وظيفه  ذاتى خود را به 

سرانجام برسانند.

روزگار عجيب اصناف شهريار

عيسى وحدت جوان

با حضور مهندس طاهرى فرماندار شهرستان شهريار مراســم معارفه سيد على رحيمى و هادى منجيرى به عنوان بخشدار 
مركزى شهريار و بخشدار جوقين در فرماندارى شهريار برگزار شــد. به گزارش روابط عمومى فرماندارى شهرستان شهريار؛ 
با حضور مهندس طاهرى فرماندار شهرســتان شــهريار، جليلى سرپرست معاونت سياســى، امنيتى و اجتماعى، عبدالعلى 
معاون فنى و عمرانى، اشجعى سرپرســت معاونت برنامه ريزى و توسعه، ملكى رئيس اداره بازرسى و ميرفتحى مشاور فرماندار 
و سرپرست روابط عمومى فرماندارى شهرســتان شهريار مراســم معارفه هادى منجيرى به عنوان بخشدار مركزى شهريار و 
سيد على رحيمى به عنوان سرپرست بخشدارى جوقين معارفه شدند و همچنين سيد على رحيمى در سمت بخشدار پيشين 

مركزى شهريار تكريم شد.
مهندس طاهرى فرماندار شهرستان شهريار در اين جلسه با تاكيد بر اينكه بخشداران تازه انتصاب شده ميبايست در اسرع 
وقت كار خود را شروع كنند و تعامل و همكارى را براى رسيدن به اهداف تعريف شده شهرستان شهريار مدنظر بگيرند، تصريح 
كرد: احكام صادره از سوى اســتاندار محترم تهران امروز اعطاء ميگردد و معرفى رسمى بخشداران به اعضاى شوراى روستاها 

و ديگر مسئولين شهرستان شهريار با برنامه ريزى انجام شده بزودى انجام خواهد شد كه كارها با سرعت و دقت پيش برود.
نماينده عالى دولت در شهرســتان شــهريار با اشــاره به اينكه امســال به جهت وجود انتخابات كارى دشــوار پيش روى 
فرماندارى قرار دارد اظهار داشــت: اين موضوع مهم در كنار ساير اقدامات براى حل مســائل و مشكلات ديگر شهرستان قطعا 
همت و تلاش مضاعف ميطلبد و لازم اســت فرماندارى كه محور اجراى امور در شهرستان ميباشــد زمينه هاى لازم را فراهم 

كرده و به انجام برساند و در اين راه پر فراز نشيب كوتاهى صورت نگيرد.
در انتها؛ مهندس طاهرى فرماندار شهرستان شــهريار با آرزوى توفيق براى بخشــداران انتصاب شده و تقدير از زحمات و 
تلاشهاى صورت گرفته، با اعطاى احكام صادر شده توسط دكتر محسنى بندپى اســتاندار تهران، هادى منجيرى را به عنوان 
بخشدار جديد مركزى شــهريار و ســيد على رحيمى ضمن تكريم در سمت پيشين به عنوان سرپرســت بخشدارى جوقين 

منصوب شدند.

تكريم و معارفه بخشدار مركزى شهريار و بخشدار جوقين
در فرماندارى شهريار انجام شد
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فرهنگى -  اجتماعى 

باحضور اعضــاى حقوقى انجمــن كتابخانه ها 
، برنامه ريــزى جهت فعاليت انجمــن كتابخانه ها 

درصباشهر موردبحث وبررسى قرار گرفت .
بــه گــزارش روابــط عمومــى اداره فرهنگ 
وارشاداسلامى شــهريار ، در مورخه هفدهم تيرماه 
باحضور رحيمى بخشدار ، مهندس كريمى شهردار 
صباشهر ، نيك خواه سرپرســت اداره ودبير انجمن 
كتابخانه هاى عمومى شهرســتان شهريار ، رضايى 
رئيس اداره كتابخانه ها و كارشناســان امورانجمن 
ومشاركتهاى نهادكتابخانه هاى استان تهران جلسه 

بررسى وضعيت كتابخانه هاى عمومى درصباشهر 
برگزارشد .

بنا بر هميــن گزارش ، دراين نشســت رحيمى 
بخشــدار مركزى به بيان نقطه نظرات وپيشنهادات 
بمنظور ارتقــاى فرهنــگ مطالعــه وكتابخوانى 
پرداخت وبرتوســعه فضاهاى فرهنگــى وافزايش 
كتابخانه ها تاكيد نمــود . نيك خواه دبيرانجمن نيز 
باتشكر از ميزبانى شهردارى صباشهر درسخنانى به 
نقش نيم درصد سهم شهردارى ها در افزايش سرانه 
مطالعه و ارتقاء كبفى كتابخانه هــا مواردى را بيان 

داشــت . درادامه مهندس كريمى شهردار صباشهر 
به ارائه پيشنهادتى به اعضاى انجمن در مورد بهبود 
وضعيت موجــود آمادگى آن شــهردارى را جهت 
ايجاد كتابخانه عمومى بامشــاركت نهاد كتابخانه 

اعلام نمود .
رضايــى رئيــس اداره كتابخانه هــاى عمومى 
بااســتقبال از پيشــنهادات مطرح شــده توســط 
شــهردارى صباشــهر برلزوم نگاه ويــژه به فضاى 
كتابخانه ها بارعايت اســتانداردهاى مطلوب تاكيد 

كرد .

برگزارى جلسه
 انجمن كتابخانه ها
 درصباشهر

اجتماعى

موضوع انتقال فاضلاب شــهرى به اراضى پايين دســت شهرستان شهريار 
چند سالى است كه دستخوش نقد و تحليل هاى موافقين و مخالفين طرح بوده 

و از اهميت ويژه اى برخوردار است.
شركت آب و فاضلاب شــهرها و شهرك هاى غرب اســتان تهران به عنوان 
مديريت اين حوزه با برگزارى همايش و نشســت هاى توجيهى با مديران ارشد 
دستگاه هاى سياسى و اجرايى غرب اســتان تهران و همچنين اطلاع رسانى در 
خصوص مزيت هاى طرح انتقال فاضلاب به جنوب شهرستان شهريار، سعى در 
مرقوم به صرفه بودن آن براى شــهروندان و بويژه شهردارى هاى منطقه داشته 

است.
عوامل آب فاضلاب شهرها و شــهركهاى غرب اســتان تهران در گزارشات 
خود به مواردى اشــاره داشــتند كه در پى آن عوايد زيادى از پسآب فاضلاب 
انتقالى نصيب كشــاورزان و بويژه شهردارى ها مى شــد. مديران آن مجموعه 
در روند امور تبليغاتى خود همواره متذكر مى شــدند كه شركت آب و فاضلاب 
در ازاى مشــاركت شــهروندان و ديگر دســتگاه هاى منطقه در پروسه انتقال 
فاضلاب به تصفيه خانه احداثى در جنوب شهرستان شهريار (شاهدشهر) قطعا 
قدرالسهمى را جهت سيراب نمودن بخشــى از نياز كشاورزان در آبيارى باغات 
و همچنين فضاى ســبز شــهردارى ها اختصاص خواهند داد و متقاضيان مى 
توانند پسآب بدست آمده را طى انعقاد قرارداد با اين شركت به مصارف باغات و 

فضاى سبز برسانند. 
شايان ذكر است؛ اين در صورتى بود كه هزينه احداث تصفيه خانه و مراحل 
لوله گذارى براى انتقال فاضلاب از طريق وام اخذ شــده از بانك جهانى تامين 
شده و شركت آب و فاضلاب شهرها و شــهرك هاى غرب استان تهران در قبال 
انتقال فاضلاب منازل از شــهروندان وجــه قابل توجهى دريافت كرده اســت 
و همچنين ديگر دســتگاه هاى شهرستان بويژه شــهردارى ها خود را ملزم به 

همكارى با اين شركت ديدند تا هر چه زودتر عوايد آن نصيب شهرستان گردد.
بنابراين مى توان اينگونه مدعى شد كه شــهروندان هزينه انتقال فاضلاب 
منازل خود كه البته صد درصد با پيشــنهاد و بعضا اعمال موارد قانونى شركت 
آب و فاضلاب بوده است، پرداخت كرده اند و شهردارى هاى منطقه هم نهايت 
همكارى را با اين شــركت انجام دادند تا در ادامه بتواننــد آب مورد نياز فضاى 
سبز شهر خويش را از پســآب فاضلاب انتقالى تامين نمايند. آيا عملا اين اتفاق 
افتاد؟ آيا در ادامه شركت آب و فاضلاب خود را ملزم به اختصاص سهميه براى 

كشاورزان و شهردارى ها دانست؟

در همين راســتا گفتگوى اختصاصى و كوتاهى داشتيم با احسان درخشان 
نسب، شهردار شهريار كه اين مسئول گفت: شــوراى شهر و شهردارى شهريار 
همچون ديگر شــهرهاى منطقه از هيچ نوع همكارى با شــركت آب و فاضلاب 
در انتقال فاضلاب شــهرى به تصفيه خانه احداثى جنوب شهرســتان شهريار 
(شاهدشهر) دريغ نكرد و عليرغم تحمل مشــكلات ناشى از حفارى جهت لوله 
گذارى در معابر اصلى و فرعى شــهر، در اجراى هرچه بهتر اين طرح مشاركت 
همه جانبه داشــت و شهروندان نيز تقبل هزينه هاى ســنگين مربوط به نصب 
انشعابات را متحمل شــده و انصافا حضورى جدى در اجراى اين طرح داشتند. 
لازم به ذكر است كه شهردارى شهريار پيشرو در همكارى و مساعدت با شركت 
آب و فاضلاب در خصوص احداث ايــن تصفيه خانه بوده اســت. به نحوى كه 
زمين مورد نياز اين تصفيه خانه توســط شهردارى شــهريار تملك شده و در 

اختيار آن مجموعه قرار گرفت.
شهردار شهريار تصريح كرد: از همان ابتدا مقرر شــده بود كه شهردارى ها 
بتوانند از پســآب فاضلاب انتقالى جهت تامين آب مورد نياز احداث و نگهدارى 
فضاى ســبز بهره مند گردند كه اگر اين اتفاق مى افتاد، شــهردارى ها مجبور 
به استفاده از آب شــرب براى نگهدارى فضاى ســبز نبودند. اما متاسفانه اين 
مهم تا به امروز رخ نداده است و انتظار مى رود مســئولين ارشد منطقه و بويژه 
فرماندارى محترم شهرســتان تدبيرى بيانديشند تا شــهردارى ها با توجه به 
كمبود آب و فرو نشست ســفره هاى زيرزمينى، مجبور به استفاده از آب شرب 

در نگهدارى فضاى سبز نباشند.
درخشــان خاطرنشــان كرد: به دلايلى كه عرض خواهم كرد، پيگير انتقال 
آب مورد نياز فضاى سبز شهردارى از تصفيه خانه شهرقدس هستيم كه در اين 

راستا اقدامات اوليه و توافقات ضمنى نيز صورت گرفته است. 
وى افزود: مسئولين شــركت آب و فاضلاب طى پيشــنهادى از شهردارى 
شــهريار خواســتند تا آب مورد نياز خود از تصفيه خانه شاهدشهر را پمپاژ و به 
شــهريار منتقل نمايد كه اين عمل با توجه به بعد مســافت امكانپذير نبوده و 
مرقوم به صرفه نيســت. در صورتى كه استفاده از پسآب تصفيه خانه شهرقدس 
با توجه به بعد مســافت و موقعيت جغرافيايى مناسب، براى شهردارى شهريار 
ايده آل تر اســت كه در اين خصوص نيازمند مســاعدت و پيگيرى مسئولين 
شهرستان شهريار بويژه فرماندار محترم هســتيم تا هرچه زودتر آب مورد نياز 

فضاى سبز شهردارى شهريار از تصفيه خانه شهرقدس تامين گردد.
درخشــان نســب در ادامه به تعامل بيشتر دســتگاه هاى خدمات رسان با 

شهردارى اشاره داشت و گفت: در طول ســال گاهى مشاهده مى شود، معبرى 
كه شهردارى به تازگى زيرسازى و آسفالت آنرا انجام داده است، برخى دستگاه 
هاى خدمات رســان (آب، برق، گاز و تلفن) جهت انجام امــور عمرانى خود در 
همان معبــر عمليات حفارى انجام مــى دهند كه اين موضوع عــلاوه بر ايجاد 
مشكل در تردد شهروندان، هزينه هايى را نيز براى شــهردارى در پى دارد كه 
انتظار مى ورد اين عزيزان با توجه به زمانبندى هاى شهردارى، در اجراى طرح 
هاى عمرانى خود تعامل بيشترى با اين مجموعه داشــته باشند و قبل از اينكه 
شهردارى اقدام به آسفالت معبرى كند، عمليات حفارى هاى مورد نياز را انجام 

دهند.
شــهردار شــهريار در ادامه گفت: يكى از دغدغه هاى مسئولين كشورى به 
معضلات ناشى از حوزه بافت هاى فرســوده برمى گردد كه شهردارى شهريار 

در راستاى احياى بافت هاى فرســوده عزمى جدى را آغاز كرده است تا در تمام 
سطوح شهر بويژه در مناطق اميريه، دينارآباد، رزكان و محمد آباد نسبت به اين 

مهم اقدام نمايد. 
وى تصريح كرد: بررســى هاى لازم جهت احياى بافت هاى فرسوده از سوى 
مشــاور در حال انجام اســت تا در ادامه با اعطاى بسته هاى تشــويقى بتوانيم 

شرايط بهترى براى مشــاركت هر چه بيشتر و بهتر شــهروندان فراهم آوريم. 
لازم به ذكر اســت؛ در اين خصوص هم نياز به همكارى و مســاعدت دستگاه 
هاى خدمات رســان در خصوص جابجايى انشــعابات داريم كه اميدورايم اين 
عزيزان نيز موارد تشويقى براى كاهش هزينه هاى شــهروندان در نظر بگيرند 
تا مشاركت و استقبال عمومى بيشــترى در احياى بافت هاى فرسوده صورت 

بگيرد.
  شهردار شــهريار در خصوص وضعيت ســرانه فضاى ســبز و برنامه هاى 
شهردارى براى ارتقاى اين مقوله گفت: در سالهاى اخير پيشرفت قابل ملاحظه 
اى در حوزه فضاى سبز و احداث پارك داشــته ايم اما اين پايان كار نيست و مى 
طلبد تا با توجه به رشــد روزافزون جمعيت در منطقه، نسبت به ارتقاى سرانه 
هاى لازم تلاش وافرى داشته باشــيم و با تجهيز پارك ها و بوستان هاى شهر، 

شرايطى مناسب براى استفاده شهروندان فراهم آوريم.
وى افزود: در همين راســتا توافقات خوبى با برخى مالكين اراضى بزرگ در 
نقاط مختلف شهر داشــته ايم تا آن اراضى را به احداث پارك اختصاص دهيم. 
اين برنامه تحت حمايت هاى مجموعه شوراى محترم شهر و در راستاى ارتقاى 
سطح ســرانه فضاى ســبز پيگيرى شــده و تحقق خواهد يافت. اين اراضى در 
اميريه، بلوار شــهيد عباســپور، منطقه كهنز، ورودى ابراهيم آباد،  ضلع شرقى 
ميدان بسيج و ديگر نقاط شهر جانمايى شــده اند كه با اجرايى شدن آنها، قطعا 

وضعيت قابل دفاعى در حوزه فضاى سبز و مراكز تفريحى خواهيم داشت.

درخشان نسب، شهردار شهريار:

شركت آب و فاضلاب بايد پساب تصفيه خانه ها را 
به شهريار بازگرداند

 از همان ابتدا مقرر شده بود كه 
شهردارى ها بتوانند از پسآب فاضلاب 

انتقالى جهت تامين آب مورد نياز احداث 
و نگهدارى فضاى سبز بهره مند گردند كه 

اگر اين اتفاق مى افتاد، شهردارى ها مجبور 
به استفاده از آب شرب براى نگهدارى 
فضاى سبز نبودند. اما متاسفانه اين 

مهم تا به امروز رخ نداده است

در گام دوم انقلاب مقام معظم رهبرى مهم ترين مســئله را جوانگرايى و 
سپردن امور به جوانان بيان داشــتند و بارها و بارها بر اين مهم اصرار كردند 
امروز در وايين ناحيه5 شــهردارى شــهريار مدير جوان به عنوان شهردار 
انتخاب شده است كه با وجود جوانى داراى سابقه و تجربه كافى براى اداره 

شهردارى ناحيه 5 وايين است.
 از زمانى كه ايشــان كار را آغاز كرده شاهد تغييرات مثبت و پيشرفت در 
سطح شهر بوده ايم. سعيد شهلى داراى كارشناسى ارشد مهندسى عمران 
به مدت 6 ســال معاون شهرســازى در شهردارى گلســتان و سه سال نيز 
در باغستان به عنوان معاون شهرســازى فعاليت كرده است. سعيد شهلى 
شــهردار ناحيه 5 وايين  در گفتگوى اختصاصى با خبرنگار آسمان شهريار 
گفت: حدود 6 ماه پيش كه كار را آغاز كرديم پيمانكار خدمات شــهرى در 
جمع آورى زباله ها كم كارى مى كرد و شــهر پر از زباله بود و متاسفانه اكثر 

باكس هاى زباله فرسوده شــده بود. از روزى كه كار را آغاز كرديم در حال 
حل مشكلات مردم هستيم.

 بعد از جلسات با معاونت خدمات شهرى پيمانكار جديد جايگزين شد و 
امروز به بهترين شكل ممكن كار در حال انجام است.

 مسئله ديگر سيماى شــهرى بود كه متأســفانه در تمام شهر تبليغات 
بيش از اندازه وجود داشت و ديوارها به صورت نامطلوبى ديوار نويسى شده 

بود و با تلاشى كه انجام شد همگى را امحاء و رنگ آميزى نموديم.
 ديوار ها توســط نقاش هاى ماهر نقاشى شد. شــهرك وايين به صورت 

كامل انجام شده و در شهرك صدف و شاهد نيز اين كار را خواهيم كرد.
 وى گفت: جداول حاشيه شــهر اكثراً تعويض شد و رنگ آميزى گرديد. 
حدود 700 باكس زباله به مجموعه اضافه شــد و اين باكس ها همگى رنگ 
آميزى شده اند و اين روند ادامه خواهد داشت و اميدواريم تمامى باكس ها 

تعويض گردد. 
وايين داراى ويژگى منحصر به فردى اســت آن هم از نظر پارك هاست 
كه تعداد آنها زياد است و اين پارك هاى شهرى هم فرصت است و هم اينكه 

اگر درست برنامه ريزى نشود مشكل آفرين خواهد بود.
 خيلى از پارك ها به صورت فضاى باز رها شــده بود و در آنها نخاله و زباله 
ريخته شده بود و قابل اســتفاده براى خانواده ها نبود. 7 پارك محله اى را 

احداث كرديم كه از اين 7 پارك 3 تا جدول شده بود و رها گرديده بود.
همگى اصلاح شد و در خدمت مردم مى باشــد. در پارك ها درختكارى 

انجام شد و گياه كاشتيم و چهار پارك جديد نيز احداث كرديم.
 با توجه به اين كه حاشــيه پارك جويبار فضاى خوبى بود با اعتبار چهار 
ميليارد تومان پاركى در حاشيه جويبار ايجاد شد كه هم مجموعه ورزشى و 
هم يك مجموعه فضاى سبز است. يك زمين تنيس رو باز و چمن مصنوعى 
فوتبال و زمين واليبــال و بســكتبال در آن ديده شــده و مجموعه كاملا 

ورزشى و تفريحى مى باشــد. حدود 70 درصد پروژه انجام شده و الباقى تا 
اواخر تابستان امسال افتتاح مى شود.

 وى ادامه داد: مشكل اصلى ما در شــهرك وائين نخاله هاى ساختمانى 
بود كه در زمينهاى با كاربرى مســكونى كه متعلق به مردم است رها شده 
بود و ما توانســتيم 700 كاميون نخاله را از شهر خارج كنيم كه حدود 240 
كاميون مربوط به خيابان سردار بود و در هر كوچه اى كودى از نخاله وجود 
داشــت. امروز ديگر در كوچه و پس كوچه هاى نخالــه نمى بينيد و به هيچ 
عنوان اجازه ريختن نخاله نخواهيم داد و بازرســى ها در حال انجام اســت. 
در خيابان سردار حدود هزار اصله درخت كاشــتيم و فضاى سبز ايجاد شد 
كه از ريختن نخاله نيز جلوگيرى شــود. در حاشــيه خيابان چيتگر نيز با 
همكارى خدمات شــهر و مدير عامل سازمان پســماند و مديرعامل فضاى 
سبز و نخاله ها جمع شــد و درختكارى انجام گرديد. سعيد شهلى شهردار 
منطقه 5 شهردارى شــهريار در ادامه گفت: خدمات دهى به شهرك صدف 
بر عهده شهردارى وايين اســت كه تمام تلاش خود را در جهت بهبود وضع 

انجام داده ايم و مشغول خدمت رسانى به مردم هستيم.
 در مورد ســرانه ها بايد عرض كنم مدرســه اى در صدف افتتاح شد كه 
شهردارى شهريار آن را ســاخته و افتتاح كرده اســت. در ورودى شهرك 
صدف 2 پارك احداث كرديم و دو زمين چمن مصنوعى نيز احداث شــده 
اســت.  در آينده اى نزديك يك مجموعه تفريحى ورزشــى در دستور كار 
اســت و پروژه اى كلان خواهد بود كه توسط شهردارى شهريار اجرا خواهد 
شد. جداول شهرك صدف رنگ آميزى شــده و ديوارها را نقاشى خواهيم 
كرد. سرانه ها در زمان تفكيك پيش بينى شده است و شهرك صدف از نظر 

سرانه ها كمبودى ندارد.
 وى گفت: در شهرك شاهد يك زمين ســه هزار مترى را به آبنماى بلند 
اختصاص داده ايم و اجرا خواهيم كرد. با توجه به نخاله هايى كه در شهرك 

شــاهد داريم از همين نخاله ها براى احداث آن آب نما استفاده مى كنيم و 
در هزينه ها صرفه جويى خوبى صــورت مى گيرد و نخاله ها نيز جمع آورى 

مى گردد.
 در حوزه عمرانى پياده روســازى خوبى انجام داديم در وايين از ميدان 
شــورا تا پايين به دليل ناهموارى ها و خاكى بودن پياده روســازى شــد و 
شــهرك صدف هم از ميدان توحيد به پايين پياده رو ســازيها انجام شده 

است.
 در كنار پل ناعلى رستمى پياده رو سازى كرديم.

 در يك جمع بنــدى بايد عرض كنم پروژه هاى تعريف شــده با توجه به 
شرايط نابسامان اقتصادى بســيار خوب بوده و فعاليت هاى عمرانى هر روز 
در حال انجام اســت و ايجاد فضاى سبز و ســاختمان ها با سرعت در حال 
انجام است و پروژه هاى ورزشى نيز در حال ساخت هســتند. در وايين نيز 

پارك جويبار با سرعت در حال احداث است.
 وى گفت: در زمينه فعاليت هاى فرهنگى با همكارى دوستان در مسجد 
فعاليت هاى خوبى صورت گرفت با هيئت امناى شــهداى گمنام مراسمات 
خوبى برگزار نموده ايم. مراســمات ملى و مذهبى تماماً در شــهرك وايين 
برگزار مى گــردد و همكارى خوبى ميــان امام جماعت محترم و ســپاه و 

شهردارى بر قرار است.
 وى در پايان ضمن تشكر از تمامى مسئولان شهرستان گفت:  موفقيت 
ها بدون خواســت شــهردار محترم و همكارى و هميارى اعضاى محترم 
شوراى اسلامى شهر شــهريار به دســت نمى آمد و بايد از اين حمايت ها و 
توجهات اين عزيزان و همينطور پرسنل خدوم شــهردارى ناحيه 5 وايين 
كه تلاش هاى فراوانى را انجام مى دهند تشكر نمايم. شعار ما در شهردارى 
ناحيه 5 وايين خدمت رســانى به مــردم و احترام به ارباب رجوع اســت و 

تمامى پرسنل نيز به اين مهم اهتمام دارند.

سعيد شهلى، شهردار ناحيه 5 وايين:

ما توانستيم 700 كاميون نخاله را از شهر خارج كنيم
شعار ما در شهردارى ناحيه 5 وايين خدمت رسانى به مردم و احترام به ارباب رجوع است



77
فرهنگى -  اجتماعى 

سه شنبه
25  تير 1398 
   شـماره 52 

بمناســبت دهه كرامت  انتشــارات 
عقيل  تازه هــاى كتاب را در راســتاى 
فرهنگ كتاب وكتابخوانــى در معرض 
ديد وخريد دوســتداران (( يار مهربان )) 

قرار داد .
به گــزارش روابــط عمومــى اداره 
فرهنگ وارشاداســلامى شــهريار ، در 
مورخه پانزدهم تيرمــاه  همزمان با دهه 

كرامت با همــكارى معاونــت فرهنگى 
واجتماعى شهردارى انديشه و مجوز اين 
اداره انتشــارات عقيل  اقدام به برگزارى 
نمايشگاه كتاب در انديشه شهريار نمود .

بنا بر همين گزارش ، دراين نمايشگاه 
2000 عنــوان باموضوعــات مذهبى ، 
ادبيات ، روانشناســى ، كودك ونوجوان،  
آموزشــى ، پزشــكى ، تاريخى و قصص 

قرآنى با 50 درصد تخفيف بمدت يكماه 
درمعرض ديدو خريــد  علاقمندان قرار 

گرفته است .
دوســتداران كتاب مى توانند جهت 
بازديــد ازاين نمايشــگاه همــه روزه از 
ساعت 9 صبح الى 23  به نشانى انديشه 
، بلــوار آزادى فاز ســه چهــارراه ميلاد 

مراجعه نمايند .

برگزارى نمايشگاه كتاب در 
شهرانديشه 

اجتماعى

 

مقاله

سرپرست شركت عمران 
شهر جديد انديشه:

پايان كار مسكن 
مهر انديشه طبق 

مصوبه هيئت 
وزيران اخذ شود

سرپرست شركت عمران شهر جديد انديشه گفت: پايان كار مسكن 
مهر انديشه بايد طبق مصوبه هيئت وزيران اخذ شود.

مهدى مســلم خانى در جلسه شــوراى مسكن با اشــاره به مشكل 
مسكن مهر شهر انديشــه اظهار داشت: مسكن مهر شــهر انديشه در 
سال 94 تحويل داده شده و مردم ساكن شــده اند منتهى دو مسئله با 

شهردارى انديشه به جهت پايان كار و ايمنى و آتش نشانى وجود دارد.
وى بيان كرد: هزينه اى كه شــهردارى براى شــركت عمران براى 
دريافت پايان كار تعريف كرده مشكل ســاز شــده در حالى كه مصوبه 
هيئت وزيران در ســال 88 اين بود كه شــهردارى ها در مورد مسكن 
مهر براى هر مترمربع 100 هزار ريال بــراى پايان كار دريافت كنند اما 
واقعيت اين اســت كه هم براى تمديد پروانه پرداختى صورت گرفته و 
هم براى گرفتن پايان كار مجدد هزينه تعريف شــده است. سرپرست 
شركت عمران شهر جديد انديشه افزود: واحدهاى مسكن مهر سال 94 
تحويل داده شــده اما اكنون مجدداً هزينه هايى تعريف شده كه بايد از 

ساكنان دريافت شود در حالى كه اين امكان وجود ندارد.
مسلم خانى ســپس عنوان كرد: در مورد ايمنى و آتش نشانى مصوبه 
شوراى مسكن ابلاغ شده كه ايمنى و آتش نشانى براساس ضوابط سال 
صدور پروانه درنظر گرفته شود اما مجدداً آتش نشانى و شهردارى بايد 

اين موضوع را مطرح كنند كه ضوابط بايد به روز تعيين شود.
وى در پايان خاطرنشــان كرد: اكنون ضوابط ايمنى و آتش نشــانى 

متفاوت است و هزينه هاى اضافى را بر مردم بار مى كند.
در نهايت در اين جلســه مقرر شــد براساس شــرايط تعريف شده 

پيشين پروانه بهره بردارى صادر شود.

در باب جايگاه بس رفيع شهيد و شهادت و قداســت گلزارها و يادمان 
هاى شهدا مى توان مقاله ها و كتاب ها نوشت و البته بسيار سخن ها گفت 
اما روى سخن در اين جا ناظر به مظلوميت شهدا به ويژه شهداى گمنامى 
است كه در شهر شــهريار در غربت بى تدبيرى مســئولان هستند. اينان 
گرچه بر روى شناسنامه سنگى شان نوشته شــده «شهيد گمنام»، اما به 
راستى كه اين گمنامى نه تنها باعث بى توجهى به آنان نخواهد شد، بلكه 

همه آنان را به نام فرزند روح االله مى شناسند.
متاســفانه پس از گذشــت چندين ســال از دفن پيكر مطهر شهداى 

گمنــام در اين منطقــه ، هنوز اين مــكان مقدس با 
مشكلات فراوانى روبروســت به گونه اى كه وضعيت 
كلى محوطه آن چندان در شــان شــهداى گمنام و 
پذيرايى از عاشقان و رهروان شهدا نيست و ما از چاپ 

برخى عكس ها به حرمت شهدا پرهيز مى كنيم.
شهداى گمنام به ما ياد آورى مى كنند، كسانى كه 
در راه خدا كشته مى شوند، در دل و جان مردم حضور 
خواهند داشــت و ما به خود مى باليم كه اين شهداى 
سرافراز را در كنار خود داريم و به وجود پربركت آن ها 

افتخار مى كنيم.
در طى نشســت هايى كه در اين خصوص برگزار 
مى شــود مســئولان هر بار با گفتن هر چه داريم از 
شهداست، ان  شــاءاالله به زودى اين مشكل برطرف 
خواهد شد جلســه را به اتمام مى رسانند، اما حكايت 

هم چنان باقيست.
نبود مكان مناسب سقف دار جهت نماز و برگزارى 
مراســمات مذهبى نيز از ديگر مشــكلات اساســى 
شهداى گمنام شهر شــهريار مى باشــد. نبايد مزار 
شهدا صرفا نمادين و براى برخى مناسبتها باشد بلكه 

بايد مبدا حركت هاى فرهنگى با هدف استكبار ستيزى باشد. محل دفن 
شهدا بايد مبدا فعاليت هاى فرهنگى باشد نه مكانى غير فرهنگى.

وقتى وارد ميدان مى شوى، شــايد اولين چيزى كه توجه شما را جلب 
كند، صحنه هاى غير فرهنگى و گاهى غير اخلاقى در جوار شهداى گمنام 
اســت و يك آبخورى كثيف كه از نظر بهداشــتى نميدانيــم چه بگوييم. 
آيا اين امكان فراهم نبود كه فضاى كلى ميدان شــهداى گمنام شــهريار 
مشرف به امام زاده اسماعيل به گونه اى طراحى شود تا معنويت بيشترى 

در آن احساس شود؟
محل دفن شــهداى گمنام بايد محفل عاشــقان باشــد و از آن بانگ 
ياحسين به گوش برسد اما از مسوولان شهرستان شهريار سوال مى كنم 

آيا اين وضعيت شهداى گمنام روبروى امام زاده اسماعيل شهريار در شان 
شهداست؟ آيا محيط آن محيطى فرهنگى اســت؟ آيا نميشود اين مكان 
را به جايى فرهنگى تبديل كرد؟آيا كارى انجام شده كه بانگ يا حسين از 
آن شنيده شود؟ اين مكان با آن كيوسك خونگيرى كه خود آن هم جاى 
سوال فراوان است و با آن آب خورى و آن فضا اصلا در شان شهداى گمنام 
نيست. لذا همين جا از فرماندار و معاونين محترم درخواست رسيدگى به 
اين مسئله را داريم. ما به دنبال هزينه هاى آنچنانى و تصويب پروژه هاى 
ميلياردى براى شهدا نيســتيم و همين كه تدبيرى انديشيده شود و اين 

محيط از حالت فعلى خارج و به مكانى فرهنگى مبدل گردد سپاســگذار 
شما خواهيم بود. از شــما تقاضا داريم اين مكان به افراد فرهنگى سپرده 
شود تا محيطى فرهنگى و امن پيدا نمايد. اما انگار تا به امروز هيچ فريادى 
اثربخش نبوده است و اتفاقا هيچ مســئولى هم خود را مسئول رسيدگى 
به وضعيت اين عزيران نمى داند. گفتيم و گفتنــد كه عزيزان بنياد حفظ 
آثار و ارزشــهاى دفاع مقدس، بنياد شهيد محترم شهرســتان شهريار، 
شهردارى محترم شهريار و... شما را به خدا ذره اى هم به وظيفه شرعى و 
قانونى خود عمل كنيد. خسته شديم از جلسات متعدد و مصوبات تكرارى 
و بى نتيجه شماها!!! چرا براى يكبار هم كه شده پاشنه ها را مردانه و فارغ 
از سيستم ادارى و كاغذبازى نكشــيديد تا دين خود را به شهداى گمنام 

شهريار ادا كنيد؟ با هر كدام كه 
صحبت كرديم، خــود را مبرى 
دانســتيد و ديگرى را را متولى 
امر دانســتيد، مگر رســيدگى 
به امــور اين عزيزان در شــرح 

وظايف شما نيست؟ 
يعنــى رســيدگى بــه مزار 
شــهداى گمنام شهريار وظيفه 
بنيــاد حفــظ آثار 
دفاع  ارزشــهاى  و 

مقدس نيست؟ يعنى 
بنياد شهيد شــهريار به عنوان متولى، هيچ وظيفه اى در اين 
خصوص ندارد؟ چرا هنوز هم آنگونه كه بايد بازسازى محوطه 
مزار شهداى گمنام در دستور كار شهردارى قرار نگرفته است؟ 

پس شما در اين جلسات و پشت درهاى بسته چه مى كنيد؟ 
 با اينكه اين شهدا به گردن ما خيلى حق دارند، اما متاسفانه 
برخى ها ميزبان خوبى براى اين شــهدا نبودند و حتى شنيده 
ميشود كه در گلباران مزار اين شهداى گمنام نيز شركت نمى 
كنند. انگار برخى ها فراموش كرده اند اين آرامش و امنيتى كه 

داريم، از ايثارگرى و جانفشانى هاى همين شهدا بوده است.
در آخر به اين نكته اشــاره داريم كه آرامشــى كه امروز بر 
جامعه ما حاكم اســت، مديون شــهداى گرانقدر بوده و همه 
مســئولان و مردم وظيفه دارند، دين خود به آنان را ادا كنند. 
همه چيز به چشممان عادى نشود، روزها بيايد و برود و يادى 
از شــهدا نكنيم آنقدر در روزمرگيها گم نشــويم و خودمان را 
درگير حاشيه ها نكنيم كه اصل يادمان برود و مواظب باشيم 
كه غرور بيجا ما را از اردوگاه ارزشــها خــارج نكند.  يادم نمى 
رود خبرنگارى كه توى خيابان عكس شهيد همت و شهيد آوينى را نشان 
بچه هاى مدرسه اى و دانشجوها و حتى نسل زمان جنگ مى داد و سوال 
مى كرد اينان را ميشناسيد و بودند كســانى كه هنوز شهيد همت را نمى 
شناختند و شهيد آوينى را با شهيد چمران اشــتباه مى گرفتند!حرف از 
كمبود بودجه و ظرفيت نيســت. حرف، درد شهداســت. غربت آنان در 
سرزمينى كه جاى جايش خونشان ريخته شد تا ســرفراز زندگى كنيم. 
هنوز هم جانبازان در ايــن ديار غريبند، نه در هيچ يك از روزهاى ســال 
سراغشان را مى گيريم نه دردشان را دوا ميكنيم و فقط هفته دفاع مقدس 
و روز جانباز براى رفع تكليف سرى به آنها ميزنيم تا بارى از روى دوشمان 

برداشته شود.

غربت و مظلوميت شهداى گمنام 
شهر شهريار

ديگر نميدانيم،چگونه بايد گفت تا شنيده شود؟!!!

اسماعيل داسدار

تقابـل اربابان زر و زور و تزويـر
 با معاون جوان و جهادى شهردار شهريار

از زمان حضور سيدعلى درخشان در شهرسازى 180 مورد تخلف ساخت و ساز تخريب شده است
اسماعيل داسدار- ميــدان دارى جوانان و ورود 
آن ها به عرصــه مديريــت در روزهاى آغازيــن انقلاب 
اســلامى و دوران هشت ســاله دفاع مقدس دقيقا همان 
نقطه عطفى بود كه باعث شــد انقلاب نوپاى ملت ايران 
بتوانــد در مقابل انواع مشــكلات و تهديــدات داخلى و 
خارجى مقاومت كند و اتفاقا امتحــان هاى مختلف را با 
سربلندى پشت ســر بگذارد. نكته اى كه به نظر مى رسد 
اين روزها مغفول مانــده و حتى قانون منــع بكارگيرى 
بازنشستگان هم نتوانســت چندان به كنار رفتن برخى 
مديران سنتى و حضور جوانان در عرصه مديريت كشور 

كمك كند.
مقــام معظــم رهبــرى همچنيــن "اســتفاده از 
ظرفيت هاى كشــور را نيازمند حركت آتــش به اختيار 
جوانان دانستند" و خاطرنشان كردند: «گروه هاى جوانِ 
مؤمن و انقلابى بايد هر كارى را كه امكان پذير اســت در 
چارچوب قوانين و مصلحت كشــور انجام دهند و معطل 

كسى نبايد بمانند».
ســيد على درخشــان به عنوان معاون شهرســازى 
شهردارى شــهريار با نيروى جوانى توانســته اقدامات 

جهادى خوبى را جهت پيشرفت شهر انجام دهد.
 سيد على درخشان ســابقه خوبى در شهردارى دارد 
و ســال ها قبل به عنوان شــهردار وايين و شهردار كهنز 
و معاونت خدمات شهرى شــهردارى شهريار توانسته به 
موفقيت هاى چشمگيرى دســت يابد. امروز در معاونت 
شهرســازى باعث تحول در اين مديريت شــده و جلوى 

تخلفات و ساخت و سازهاى غيرمجاز را گرفته است.
 ســيد على درخشــان در دوران شــهردارى وايين 

توانست در اين شهر جلوى ســاخت و سازهاى غيرمجاز 
را بگيرد و دوران درخشــان از نظر عمرانى در وايين طى 

كرد و در كهنز نيز كارنامه مثبتى از خود برجاى گذاشت.
 اين نيروى جوان شــهردارى در هر پســتى كه قرار 
گرفته با توجه به اينكه نيروى جــوان، جهادى و مردمى 
اســت همواره توانســته كارنامه موفقى از خود بر جاى 
گذارد و همــواره با باندهــاى قدرت و ثروت در ســطح 

شهرستان مقابله نموده است.
 انتخاب ايشان به عنوان معاونت شهرسازى شهردارى 

شهريار از اقدامات مثبت شهردار شهريار است زيرا در 
گام دوم انقلاب مقام معظم رهبرى(مدظله العالى) نيز 
بر اســتفاده از نيروهاى جوان و كارآمــد تاكيد فراوان 

دارد.
وى يك نيروى مردمــى و از جنس مردم اســت و 
همواره سعى كرده در مديريت جانب مظلوم را بگيرد 
و اجازه حضور افراد معلوم الحال در حيطه كارى خود 

ندهد.
 از اقدامــات موثر و جهــادى ايشــان در معاونت 
شهرســازى شــهردارى مى توان به موارد ذيل اشاره 

كرد:
 از زمان حضور سيدعلى درخشــان در شهرسازى 
180 مورد تخلف ساخت و ســاز املاك در حريم شهر 

مجوز قضايى گرفته و تخريب شده است. كه فقط در تير 
ماه امســال به غير از 180 مورد مذكور 48 مورد تخريب 
با حضور نماينده دادســتان بو جهاد كشاورزى با حضور 

نيروى انتظامى انجام شده است.
 از ديگر اقدامات در نظر گرفتن بســته هاى تشويقى 

براى بافت هاى فرســوده بــوده و در طرحــى با تجميع 
ريزدانه ها يا به عبارت ديگــر تجميع خانه هاى زير 100 
متر كه در بافت فرسوده قرار دارند سعى شده تا با رايگان 
كردن پروانه و دادن يــك طبقه با تراكم مجــاز افراد را 

ترغيب به ساخت و بازسازى بافت هاى فرسوده نمايند.
 اما آرزوى باغداران شهريار محصور كردن باغات بوده 
كه اين امر با پيگيرى هاى معاونت شــهرى شهردارى در 

باغ هاى بالاى يك هكتار در حال انجام است.
 گرفتــن مشــاور بــراى شهرســازى در خصــوص 

يكسان ســازى و همسان ســازى نماى شــهرى از ديگر 
اقدامات معاونت شهرسازى شهريار است.

 اخذ مصوبه از شوراى شــهر جهت نصب دوربين هاى 
ساختمان در زمان اخذ پايان كار از ديگر خدمات ايشان 
بوده كه مالك بر اساس اين مصوبه ملزم بر نصب دوربين 

جلوى مجتمع مسكونى خود مى شود و از اين راه جلوى 
دزدى و تخلفات ديگر گرفته خواهد شــد و تاثير فراوانى 

در ايجاد امنيت محله خواهد داشت.
 هماهنگى هاى لازم بين معاونت شهرسازى و معاونت 
خدمات شهرى و پســماند شهردارى شــهريار صورت 
گرفته تا ســاختمانى كه مجوز آغاز عمليــات را دريافت 
نمود تخريب بناى قديمى و گودبــردارى بايد با نظارت 
پســماند صورت گيرد و نخاله هاى حاصله از گودبردارى 
و تخريب به محله تخليه نخاله شهر منتقل گردد كه اين 

كار چهره شهر از نخاله تهى خواهد شد.
 در اقدامى جهادى معاونت شهرســازى شــهريار در 
صورتى پايــان كار صادر خواهد كرد كــه نماينده فضاى 
سبز ايجاد فضاى ســبز كه توسط مالك بايد انجام شود را 

تاييد نمايد.
 از ديگر مواردى كه در معاونت شهرســازى شــهريار 
قابــل تقدير اســت تكريم اربــاب رجوع مى باشــد كه 
بعد از آمدن ســيدعلى درخشان به شــهر سازى شاهد 
ســرعت بخشــيدن به كارها هستيم و ايشــان با حضور 
هميشگى خود در پشــت ميز خدمت توانسته مراجعين 
به اين معاونت را راضى و خشــنود نمايد. اما اين رضايت 
در تمامــى مراجعان ديده نمى شــود زيرا كســانى كه 
خواسته هاى نامشروع و غيرقانونى دارند با حضور ايشان 
هرگز نمى توانند به مقاصد خود برسند و آنچه اربابان زر 
و زور و تزوير را مى آزارد همين مديريت جهادى و انقلابى 

است كه قانون را براى همه يكسان مى داند.
 اما در پايان بيان اين نكته ضــرورت دارد كه 
بر همه همشــهريان گرامى كه بــه دنبال تحقق 

عدالت و مقابله با ظلم و فســاد هســتند واجب 
اســت از مديريت هاى جهادى و انقلابى حمايت 
نمايند و اين نشــريه و عوامل آن نيز تا جايى كه 
بتواند از مديران بومى و جهادى و جوان و انقلابى 
دفــاع و حمايت خواهند كــرد و از گفتن حقايق 
باكى نخواهند داشــت هرچند كه ممكن اســت 
مورد حمله طرفداران و ايــادى اربابان زر و زور و 
تزوير قرار بگيرند. اما آنچــه از همه چيز مهمتر 
اســت آگاهى مردم و افكار عمومى و حمايت هاى 

هميشگى مردم آگاه است.

 انتخاب درخشان به عنوان 
معاونت شهرسازى شهردارى شهريار 
از اقدامات مثبت شهردار شهريار است 

زيرا در گام دوم انقلاب مقام معظم 
رهبرى(مدظله العالى) نيز بر استفاده از 

نيروهاى جوان و كارآمد تاكيد
 فراوان دارد
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در گوشه و كنار شهر شهريار شاهد اجراى برنامه هاى متنوع و فراگيرى هســتيم كه با محوريت معاونت فرهنگى اجتماعى شهردارى شهريار برگزار مى 
گردد. پويايى فرهنگسراى استاد شهريار در مركز شهر، فرهنگسراى الغدير در منطقه اميريه و فرهنگسراى ايثار در منطقه انديشه (فاز 1) نشان از تلاش بى 

وقفه مديران فرهنگى شهردارى شهريار دارد كه با برگزارى برنامه هاى متنوع فرهنگى علاقه مندان بسيارى را جذب خود كرده اند.
از جلسات و همايش هاى كاربردى گرفته تا رونمايى كتاب و همچنين فعاليت منظم انجمن هاى فرهنگى و هنرى در اين مجموعه ها نشاط خوبى را به 

روح فرهنگى شهرستان دميده است.
از اينرو گفتگوى كوتاهى داشتيم با سيد محمد خامسى معاونت فرهنگى اجتماعى شهردارى شهريار كه به تازگى به عنوان معاونت فرهنگى اجتمكاعى 

شهردارى شهريار انتخاب شده و نگاه و شخصيتى كاملا فرهنگى دارد و توانسته در اين مدت كوتاه كارهاى خوبى انجام دهد.
سيد محمد خامسى گفت:جدا شدن از روزمرگى ها و ايجاد ساختارى منسجم و مشاركت و همكارى با تمام دســتگاه هاى شهرستان در اجراى برنامه 
هاى فرهنگى هدف ما است كه در بخش اجراى برنامه ها سعى كرديم تقويت حس مشاركت براى برنامه هاى فرهنگى با سياست هاى صحيح و بهره مندى 

از ايده هاى كارشناسى صاحبنظران باشد.در اين راستا اداراتى تشكيل شده كه عبارتند از:
-  اداره آموزش شهروندى 

- اداره امور بانوان
-  اداره سلامت اجتماعى

-  اداره امور فرهنگى 
- اداره مطالعات اجتماعى

-  اداره مشاركت هاى مردمى 
- اداره امور ورزش 

- اداره فناورى اطلاعات
-  اداره امور مذهبى

وى گفت: در بررسى هاى بعمل آمده در خصوص ســوابق فعاليت هاى فرهنگى صورت گرفته در مراكز ساير استان ها، نشان داد كه ما در حوزه فرهنگى 
بايد عميق تر به موضوعات بنگريم و لازم اســت كه ابتدا مطالعه دقيقى از شهر خود داشته باشــيم و همه چيز را مورد بررسى قرار دهيم تا براى سال آينده 
برنامه محورتر حركت كنيم.خامسى سپس به تشريح برنامه هاى صورت گرفته پرداخت و گفت: فعاليت ها و اقداماتى كه در اين مدت انجام شده عبارتند از:  

برگزارى پنج شب شبى با قرآن در 5 مسجد در ماه مبارك رمضان و دعوت از برترين قاريان كشور
- برگزارى جشن نشاط حضور فريدون آسرايى

- بازسازى و تجهيز نماى فرهنگسراها با اعتبار بالغ بر سه و نيم ميليارد تومان در چهار فرهنگسرا 

- خانه هنرمندان تا امروز گالرى بوده اما فضاى واقعى خانه هنرمندان ايجاد شده و اصحاب رسانه و هنرمندان مى توانند در آنجا حضور يابد و اينترنت پر 
سرعت و ديگر امكانات در اختيار آنها خواهد بود 

- راه اندازى خانه محله در فاز يك انديشه و جعفريه 
- راه اندازى خانه فرهنگ كرشته 

- راه اندازى فرهنگسراى نهج البلاغه در كهنز 
- ساختمان شهردارى سابق فاز يك انديشه تبديل به سراى محله خواهد شد

- سايت راه اندازى شده و همشهريان مى توانند اقدامات معاونت فرهنگى را در سايت معاونت فرهنگى شاهد باشند 
- برگزارى كارگاه هاى تخصصى هنرى كه در رشته هاى تصويرسازى و كار هاى گرافيكى و زيبا سازى شهرى برگزار خواهد شد

- با همكارى انجمن نمايش دو شب اجراى تئاتر برگزار شده است 
- برگزارى سه همايش فرزندپرورى 

- برگزارى مراسم فرهنگ عفاف و حجاب با همكارى ستاد عفاف و حجاب 
- همايش زندگى شاد گام اول به سوى خوشبختى 

- همايش نقش خانواده در پيشگيرى از آسيب هاى اجتماعى و اعتياد
- اجراى تئاتر طنز اشتركات زندگى مشترك

- آئين رونمايى از كتاب دنياهاى عجيب اثر ستايش عليرضالو
- برگزارى كارگاه معچزه بازى در فرزند پرورى

- جشن ميلاد باسعات  روز دختر و آغاز دهه كرامت در فاز يك انديشه
- جلسه هم انديشى و همفكرى مربيان فرهنگسراهاى شهردارى شهريار
- آئين گشايش نمايشگاه نقاشى ترنم خيال در خانه هنرمندان شهريار

از ديگر كارها مى توان به راه اندازى بزرگترين رصدخانه غرب استان تهران در فرهنگسراى امام على عليه السلام با اين اشاره كرد.
معاونت فرهنگى احتماعى شهردارى شهريار در ســوالى مبنى بر برنامه هاى اين حوزه در مناطق مختلف شــهر گفت: تراكم جمعيتى در شهر شهريار 
(فاز 1 انديشه، كاروان و وايين، عباسپور، مركز شــهر، اميريه، كهنز و رزكان) بصورت جزيره اى و پراكنده است و ما نمى توانيم بصورت مشترك يك نسخه 
فرهنگى را براى همه اين مناطق و نواحى تجويز نماييم. بلكه مســتلزم آن اســت كه همه مناطق مورد مطالعه و آمايش قرار گيرنــد تا مطالبات فرهنگى 
شهروندان بر اساس رده هاى سنى، نوع جنسيت، ميزان تحصيلات و حتى شغل كه كاملا كارشناسى شده باشــند، دسته بندى نموده و مورد مطالعه قرار 

دهيم تا بدين ترتيب، جامعه هدف مشخص باشد و كليه برنامه هاى مد نظر بر اساس سطح مطالبات همان منطقه طراحى و اجرايى گردد.

سيد محمد خامسى، معاونت فرهنگى اجتماعى شهردارى شهريار:

هدف ما، جدا شدن از روزمرگى ها و ايجاد ساختارى 
منسجم در امور فرهنگى است

شاهدشهر از پساب تصفيه خانه حق آبه دارد و بايد 
به شهر داده شود

سلمانى، شهردار شاهد:

در روزهاى گذشــته شوراى ادارى شاهد شــهر برگزار و تصميماتى گرفته شــد كه در اين زمينه 
مصاحبه اختصاصى داشــتيم با مهندس سليمانى شهردار شاهدشهر و ايشــان به خبرنگار ما گفت: 
اتوبان تهران ساوه دسترسى را از كاظم آباد به شاهد شــهر ايجاد كرده و تردد به سمت ساوه تسهيل 
شــده اســت ،اما از طريق رمپ جنوبى تهران ســاوه كه منتهى به اتوبان آزادگان مى شود دسترسى 
لازم وجود ندارد و ما با شوراى ترافيك شهرستان جلســاتى را برگزار نموده ايم كه اين موضوع بايد با 
تصويب شوراى ترافيك شهرستان انجام شود و پليس راه نيز همكارى لازم را براى ايجاد رمپ جنوبى 

دارد.
وى گفت: طرح توســط مشاوران شــهردارى شاهدشــهر ارائه شده و در حال بررســى است و بر 
اساس تقسيمات كشورى رمپ جنوبى اين حوزه در شهرســتان رباط كريم است كه پس از بررسى و 
تصويب شوراى ترافيك شهرستان شهريار در شهرستان رباط كريم نيز بايد بررسى و تصويب گردد و 

مساعدت دوستان را مى طلبد.
 وى ضمن اشاره به مشــكلات محور كاظم آباد شاهد شهر از سمت اتوبان ســاوه گفت: در همان 
محور جاده كاظم آباد شــاهد شهر از ســمت اتوبان تهران ساوه شاهد خاموشــى در مسير حدود 5 
كيلومتر هســتيم كه دو و نيم كيلومتر در شهرستان شــهريار و دو و نيم كيلومتر نيز در حريم رباط 
كريم مى باشد. يك بخش از دو و نيم كيلومتر كه در حريم شاهدشــهر بوده است انجام شده و الباقى 
در حال مذاكره است اما در دو و نيم كيلومترى كه در حوزه رباط كريم و در حريم روستاى كاظم آباد 

است هنوز كارى صورت نگرفته. ايشان با اشاره به مشكلات امنيتى اين محورگفت: متاسفانه تاريكى 
اين محور باعث ناامنى و ايجاد مشكلات امنيتى براى شــهروندان شاهدشهر شده است و همين طور 
روستاى كاظم آباد نيز بايد به فكر شهروندان خود باشــد از شهردارى رباط كريم درخواست داريم به 

اين موضوع ورود كرده و با كمك به دهيارى اعتبارى را اختصاص دهند.
وى تصريح كرد: وجود راه هاى ارتباطى بين شــهرها يكى از مراحل اوليه رونق اقتصادى اســت، 
چراكه اگر شهرى از لحاظ ارتباطى راه هاى بسيارى داشته باشد ســرمايه گذاران به خاطر وجود اين 
ظرفيت به آن شهر رجوع خواهند كرد، اين  امر به اين دليل است كه ميزان ترابرى در يك شهر رابطه 
بســيارى نزديكى با افزايش رونق اقتصادى دارد و در كنار آن نيز مى تواند ميزان اشــتغال را افزايش 

دهد.
 وى در ادامه گفت: در خصوص شهرك لاله مشــكلاتى وجود دارد. انفصالى از نظر شهرسازى بين 
شهر كلاله حدود 5 هزار نفر جمعيت با شاهدشهر ايجاد شــده كه اين انفصال در حوزه طرح تفصيلى 

در زمينــى به مســاحت 10 
هكتار كه حريم شهر واقع شده 
است باعث شــده گواهى صادر 
نكنيم و ادارات خدمات رسان 
نتوانند خدمــات ارائه نمايند و 
اين مســائل ايجاد مشكلاتى 
را بــراى شــهروندان نمــوده 
اســت و در حوزه حمل و نقل 
ترافيك و بهداشــتى و درمانى 
دچار مشــكلات فراوانى است. 
ما به اداره راه و شهرســازى به 
كميســيون ماده 5 پيشــنهاد 
كرده ايم تا ايــن 10 هكتار به 
حوزه شهرى اضافه و ساخت و 

ساز رونق بگيرد و ايجاد اشتغال شود و مشكلات عديده آن مرتفع گردد.
 شهردارى مى تواند با صدور مجوز امكانات خوبى به مردم بدهد.

 از نظر كارشناسان شهردارى شاهدشهر روند توسعه شــهر بايد به آن سمت ادامه پيدا كند زيرا در 
شرق محور شهريار آدران و در غرب رودخانه فردوسيه و در شمال شهرك مصطفى خمينى را داريم. 
بايد اين موضوع تسريع شود. از طرح تفصيلى شاهدشهر 10 سال است ميگذرد و اميدواريم بازنگرى 

شود كه فرصت خوبى را ايجاد خواهد كرد.
 مهندس سلمانى شهردار شاهد شــهر در ادامه با اشــاره به 128 هكتار زمين در غرب شاهد شهر 

گفت: سه دانگ از اين زمين تحت مالكيت كميته امداد است كه 64 هكتار خواهد شد.
 برخى از آنها 30 تا 40 سال سابقه ســكونت مردم را دارند. در حال رايزنى براى راهكارى هستيم 
تا پذيره اى پرداخت شــود و كميته امداد زمين ها را واگذار نمايد تا توسط اداره ثبت سند شش دانگ 
صادر گردد. الباقى را نيز در حال توافق با كميته امداد هســتيم تا آرامستان شهر و سوله هاى ورزشى 

در آنجا احداث نماييم.
 سلمانى شهردار شاهدشــهر در مورد فاضلاب شــهرى نيز گفت: فاضلاب شهرستان شهريار در 
محدوده شاهدشهر با اعتبارات سازمان ملل و آب و فاضلاب اســتان احداث شده و شهردارى در اين 
طرح كمك و همكارى فراوانى داشته است. اما شاهد هستيم متاسفانه پساب آن به صورت صددرصد 
هدر مى رود به اين معنى كه به رودخانه شــاد چاى ريخته و از آنجا وارد رودخانه شور قم مى گردد و 

عملاً بلا استفاده است. ما از اين آب براى آبيارى فضاى سبز كشاورزى استفاده خواهيم كرد.
 با توجه به اينكه ديگر شهرها در شهرستان نياز به انتقال به بالا دست دارد شاهدشهر اين ظرفيت 
را دارد بدون پمپاژ از اين آب اســتفاده نمايد. هدف ما استفاده از اين پســاب به جاى آب آشاميدنى 
براى آبيارى فضاى سبز است.  يعنى در استان براى اولين بار پساب فاضلاب جايگزين آب آشاميدنى 
براى آبيارى فضاى سبز مى شــود. طبق تفاهم نامه اى كه بين شهردارى و آب و فاضلاب موجود است 

شاهدشهر از آن پساب حق آبه دارد و بايد به شهر داده شود.
 پس از برگزارى جلسه شوراى ادارى ويژه شاهد شهر سه جلسه توسط معاونت عمرانى فرماندارى 
برگزار شد و تصميمات خوبى اتخاذ گرديد.  ســلمانى در ادامه گفت: در مورد جابجايى تير برق هاى 
بلوار شــورا كه اين جابجايى با تغييراتى كه انجام شــده حدود 2 ميليارد برآورد شــده و در فاز اول با 
اعتبار يك ميليارد در حال پايان است نياز است طبق مصوبه شوراى ادارى جهت فاز دوم بدون اتلاف 
وقت توسط پيمانكار انجام شود و به جلسات و رايزنى انجام شــده فاز 1 را توسط پيمانكار شهردارى 
به پايان خواهيم رســاند و فاز دوم اداره برق توسط كارشناسان خود بررســى و با مبالغ كمتر توسط 
پيمانكاران اداره برق انجام خواهد شد كه اين كار نياز به پذيرفتن مديرعامل شركت برق استان دارد 
و  بايد اعتبار آن ديده شود. وى درمورد اتمام اســتخر شاهدشهر گفت: براى تكميل استخر كه حدود 
5 سال از شروع ساخت آن مى گذرد قرار شــد دو ميليارد تومان از ارزش افزوده به آن اختصاص يابد 
تا هرچه سريعتر كار نيز به اتمام برســد.  وى در پايان گفت: در تمام امورى كه انجام داديم اگر حضور 
و پشتيبانى عموم شهروندان وجود نداشت نمى توانســتيم نتيجه مورد نظر را بگيريم، چراكه در هر 
كارى كه مردم حضور دارند و پشتيبان آن هستند، مسئولان شــهر و فراتر از آن با دلگرمى بالايى در 
مسير محقق شدن برنامه ها گام برمى دارند. همواره رفاه و آسايش شــهروندان اولويت كاري در اين 
مجموعه بوده براي رضايتمندي شــهروندان با تمام توان در مقابل كمبودها و كاستي هاي مربوط به 
اختصاص بودجه و اعتبارات مورد نياز ايستادگي كرده وبه لطف خداوند سبحان در آينده اي نچندان 
دور تمام نيازهاي خدماتي و عمراني شــهر را بــا هماهنگي و تعامل خوب با اعضاي محترم شــوراي 

شهرشاهدشهر مرتفع خواهيم ساخت.

 از طرح تفصيلى 
شاهدشهر 10 سال است 

ميگذرد و اميدواريم بازنگرى 
شود كه فرصت خوبى را ايجاد 

خواهد كرد
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